
Гласник Српске напредне странке ISSN 2334-7856   CIP 329

Број  122 | Октобар  2023.

СНС  ИНФОРМАТОР

СрпСка напредна Странка проСлавила 15. рођендан

Србија наСтавља да гради нове километре путева

отворен ауто-пут Шабац-лозница

прокоп добио најмодернију 
Станичну зграду

потпиСан Споразум о 
Слободној трговини С кином



ВЕСТИ
СНС ИНФОРМАТОР 122/2023  |  3

Издавач:
Српска напредна странка

Палмира Тољатија 5/3, Београд

Уредништво: Служба за информисање

Главни и одговорни уредник: 
Соња Влајнић

Дизајн: Зоран Станковић

Редакција: Катарина Кушаковић, Ана 
Анђелковић, Зоран Станковић 

Фото: СНС, Танјуг, 
Председништво Србије

Телефон: 011/655-74-86

informativna-sluzba@sns.org.rs

www.sns.org.rs
www.vucic.rs

www.facebook.com/snssrbija
www.facebook.com/vucicaleksandar

www.instagram.com/sns_srbija
www.instagram.com/avucic/

twitter.com/sns_srbija 
twitter.com/avucic 

ISSN 2334-7856   CIP 329
COBISS.SR-ID 197991436

САДРЖАЈ:

У жижи ............................................. 2

Посета НР Кини ................................. 4 

Отворен ауто-пут 
Шабац-Лозница ................................ 6 

Интервју 
Невена Ђурић ............................... 8

Станична зграда Прокоп ............. 10 

Буџет за 2024. .............................. 11

Милош Вучевић ........................... 12

Вести из НБС, Владе, 
министарстава ............................. 14 

Рођендан СНС .............................. 16

Страначке вести .......................... 18

Интервју 
Дарко Лакетић ............................. 19 

СНС Панорама ............................. 20

Фото месеца ................................. 32

запрати на инСтаграму

www.instagram.com/sns_srbija
www.instagram.com/avucic/ 2 |  СНС ИНФОРМАТОР 122/2023

У ЖИЖИ

Председник Србије 
Александар Вучић 
изјавио је да ће за 

мање од два месеца бити 
додељено више од 20 ма-
мографа и више од 15 најно-
вијих магнетних резонанци 
за градове и општине широм 
Србије и то оним установама 
којима су најпотребније, како 
би се смањиле листе чекања 
и сачували животи људи. Ис-
такао је да су ово огромни 
кораци за здравствени сис-
тем Србије.

„Ужице ће добити две 
магнетне резонанце, јер су 
тамо највећи редови и че-
кања. Затим Ниш, Пирот, 
Лесковац, Кладово... Ин-
систирали смо на томе да 
најсавременија опрема оде 
на запад, исток и југ Србије, 

где су људи били највише 
запостављени. Такође, у 
Војводини опрема стиже у 
Вршац, Нови Сад, Сомбор. 
Ултразвучне апарате добиће 
Зајечар, Петровац на Млави, 
Крагујевац, Чачак, Ваљево, 

Ужице, Нови Пазар“, рекао 
је председник Вучић.

Истакао је да ће 20 ма-
мографа бити додељени  
општинама Куршумлија, Вла-
дичин Хан, Власотинце, Ба-
бушница, Пирот, Лесковац, 

Соко Бања, Крушевац, Кра-
гујевац, Сурчин, Обреновац, 
Мајданпек, Неготин, Кладо-
во, Пожаревац...

„Замислите у Власотинцу, 
Бабушници и Владичином 
Хану ћемо имати мамогра-
фе. Морамо да заштитимо 
наше мајке, жене, сестре. 
Пре неки дан смо у Бараје-
ву мобилним мамографом 
радили преглед и код пет 
жена откривени су пробле-
ми, али на време, и много 
сам срећан због тога. Ово је 
веома важно за наше жене, 
мајке, сестре да можемо на 
време да откривамо болести 
и да могу да нам живе дуже, 
јер нам је то од пресудног 
значаја - жене држе кућу, 
децу, али и Србију“, истакао 
је председник Вучић.

У ЖИЖИ

20 мамографа и 15 магнетних 
резонанци за болнице Широм Србије

„Прави карактер 
друштва осликава се 
у томе како 
се опходи према деци.
Ко, ако не деца, може 
бити важнији за наше 
друштво? Поносан сам 
на то што сте успели да 
направите ово, да 
будемо једини у 
региону, да можемо да 
се похвалимо да смо 
сачували дечије 
животе. 

Александар Вучић, 
председник Србије

„Мамограф смо донели 
пре рока, од 1. новембра 
би требало све да се 
намести, да се обуче 
људи. Ово је 
најсавременији 3Д 
мамограф, који 65 одсто 
више открива. Овде се и 
болница обнавља, улаже 
се много новца“. 

Александар Вучић, 
председник Србије

леСковац

први мамограф Стигао у 
болницу која Се реконСтруиШе

Председник Србије Александар 
Вучић обишао је радове на 

реконструкцији  Опште болнице  у 
Лесковцу, а затим је уручио и ма-
мограф. Обиласку су присуство-
вали министарка здравља Даница 
Грујичић, министар за јавна ула-
гања Марко Благојевић и градона-
челник Горан Цветановић.хитан аларм ако 

неСтане дете

Пуштен је у рад систем „Про-
нађи ме“ за хитно обавешта-

вање јавности у случају нестанка 
малолетног лица. Порука која ће 
грађанима стизати на телефон 
садржаће фотографију несталог 

лица уз основне податке и то где је 
последњи пут виђено. Грађане ће 
о нестанку на лед екранима оба-
вештавати и ЈП „Путеви Србије“, 
Аеродром „Никола Тесла“, Ауто-
буска станица...



ЕКОНОМИЈА

пекинг

гранада
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„Мој посао је да објасним позицију Србије. 
Борићемо се за своју земљу свом снагом и 
надам се да ћемо успети. Србија никада није 
имала намеру да напада било кога у региону, 
опредељена је за мир и просперитет. За КиМ 
су потребна решења заснована на реалности, 
напредак у преговарачком процесу и 
компромис, а не нешто о чему је неко сањао, 
а да се другој страни не да ништа“. 

Александар Вучић, председник Србије

елегација Србије, на 
челу са председником 
Александром Вучићем 

боравила је у посети Народ-
ној Републици Кини, где је 
учествовала на Трећем фору-
му за међународну сарадњу 
„Појас и пут“.

Током боравка у Пекингу, 
председник Вучић састао се 
са председником НР Кине 
Си Ђинпингом, а заједно су 
присуствовали потписивању 
Споразума о слободној трго-
вини, као и више билатерал-
них споразума између Репу-
блике Србије и НР Кине.

Председник Вучић обра-
тио се окупљенима на првој 
сесији Форума за међуна-
родну сарадњу на високом 
нивоу, на тему „Повезаност 
у отвореној глобалној еко-
номији“, и поручио да пред-
седник Си Ђинпинг настоји 
да подстакне ближу сарадњу 
између држава и народа кроз 
заједничке напоре усмерене 
на решавање глобалних иза-
зова и напредак целог чове-
чанства.

На маргинама Трећег фо-
рума „Појас и пут“, пред-
седник Србије имао је и низ 
билатералних сусрета са 

највишим званичницима зе-
маља учесница Форума који 
је окупио званичнике из 130 
земаља, међу којима су били 
и председници Русије, Егип-
та и Уједињених Арапских 
Емирата.

Министар Горан Весић пот-
писао је оквирни споразум о 
пројекту изградње брзе са-
обраћајнице гранични прелаз 
Бачки Брег- Сомбор-Кула-Вр-
бас-Србобран-Бечеј-Кикин-
да-гранични прелаз Српска 
Црња, затим комерцијални 
уговор о изградњи ауто-пу-
та Београд-Зрењанин-Но-
ви Сад, као и комерцијални 
уговор за набавку пет брзих 
електромоторних возова.

Министар Томислав Моми-
ровић потписао је протокол 
о сарадњи за развој базне 
инфраструктуре Српско-ки-
неског индустријског парка 
„Михајло Пупин“. Директор 
Телекома Србија Владимир 
Лучић потписао је комер-
цијални уговор о трећој мо-
дернизацији фиксне мреже и 
о њеном финансирању. Ми-
нистарка Маја Гојковић пот-
писала је споразум у области 
забране илегалне трговине 
културним добрима.

Самит европСке политичке заједнице

Србија је опредељена 
за мир

Самит Европске политичке 
заједнице одржан је у 

Гранади, а присуствовало му 
је 47 шефова држава и влада, 
међу којима и председник 
Србије Александар Вучић, 
као и председник Европског 
савета, председник Европске 
комисије и председник Ев-
ропског парламента.

Лидери су у овом шпан-
ском граду разговарали о 
унапређењу политичког 
дијалога и сарадње у циљу 
јачања безбедности и ста-
билности на европском 

континенту. На маргинама 
Самита, председник Вучић 
састао се са председником 
Француске Емануелом Ма-
кроном, премијером УК Ве-
лике Британије и Северне 
Ирске Ришијем Сунаком, 
председником Владе Грузије 
Ираклијем Гарибашвилијем, 
председницом Владе Ис-
ланда Катрин Јакобсдотир... 
Такође, учествовао је на ок-
руглом столу на тему „Енер-
гетика, заштита животне 
средине и борба против кли-
матских промена“.

треЋи форум за међународну СарадЊу „појаС и пут”

Почиње ера слободне трговине са Кином
Српска привреда ће расти 
захваљујући потписаним 
споразумиима „Веома сам срећан, 

почаствован и 
привилегован што имам 
прилику да будем у 
Пекингу. У свим 
областима у којима 
сарађујемо са 
Кином, бележимо 
напредак. Иницијатива 
„Појас и пут“ донела је 
много доброг Србији. 
Поносим се нашим 
пријатељством и 
резултатима које смо 
постигли. Споразум о 
слободној трговини, који 
данас потписујемо, 
отвара нове видике у 
односима наших земаља. 
Хвала Вам, председниче 
Си, на личном ангажману 
на јачању веза наших 
држава и народа”.

Александар Вучић, 
председник Србије

Д

АлеКСАнДАр ВУчИћ, еМАнУел МАКрОн, ОлАф ШОлц

ПреДСеДнИК реПУБлИКе СрБИје АлеКСАнДАр ВУчИћ 
И ПреДСеДнИК нр КИне СИ ЂИнПИнг

ТАМАрА ВУчИћ, АлеКСАнДАр ВУчИћ, СИ ЂИнПИнг, Пен лИУјАн

УчеСнИцИ Трећег фОрУМА „ПОјАС И ПУТ“ У ПеКИнгУ
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„То је нешто невероватно и 
величанствено. Спајамо Срем, 
Мачву и Подриње. ниједна 
земља у европи не ради ни 
приближно ауто-путева као 
ми, а не повећавамо стопу 
јавног дуга. Од Београда до 
лознице је било потребно два 
сата, а од следеће године ће 
се стизати за сат и десет 
минута. То су невероватне 
промене за постојеће 
инвеститоре „Минт“, „Адиет“, 
„јазаки“, али и за нове 
инвеститоре. Ово много 
значи за Шабац, лозницу, 
Мали Зворник и источни део 
републике Српске. Борићемо 
се да наша земља још брже 
напредује“.

Александар Вучић

оторен ауто-пут рума Шабац Са моСтом преко Саве

Поносан сам на ово што смо изградили

На свечаности поводом отварања 
ауто-пута Рума-Шабац у пуном 
профилу, председник Србије 

Александар Вучић рекао је да је поносан 
на све што је урађено и на то што ће сада 
од Београда до Шапца моћи да се стигне 
за 45 минута.

Укупна дужина деонице Рума - Шабац 
- Лозница је 78 километара а цео проје-

кат је подељен на три деонице и то - Де-
оница 1 ауто-пут Рума - Шабац, Деоница 
2 мост преко реке Саве и Деоница 3 брза 
саобраћајница Шабац - Лозница.

Дужина ауто-пута од Руме до Шапца 
са мостом преко Саве износи 24,6 кило-
метара, а обухвата 440 метара повезаних 
са Фрушкогорским коридором, 22,08 км 
ауто-пута од Руме до Шапца, мост преко 

Саве од 1.335 метара, као и 700 мета-
ра дела деонице 3 до петље Дреновац. 
Преостали део трасе Деонице 3, брза 
саобраћајница од Шапца до Лознице, ду-
жине 53,88 километара је још у изградњи. 
На целој овој деоници предвиђена је из-
градња 54 моста, осам раскрсница и три 
петље - у Руми, Хртковцима и Дреновцу.

Овај пут, иначе, најкраћа је веза из-

међу Београда и Новог Сада са БиХ и 
Републиком Српском преко граничног 
прелаза Бадовинци (Павловића ћуприја) 
и даље према Бијељини или прелаза Тр-
бушница код Лознице. Брза саобраћај-
ница Рума-Шабац-Лозница, у целини 
треба да се заврши до краја 2024. годи-
не. Комерцијални уговор за изградњу 
потписан је 19. новембра 2019. са азер-

бејџанском компанијом „Азвирт“, која је 
радила на његовој изградњи са домаћим 
подизвођачима.

Деоницом од Руме до Шапца, са мос-
том преко Саве, Мачва и Срем добијају 
нову перспективу, а брзом саобраћај-
ницом од Шапца до Лознице, овај крај 
имаће бољу везу са Западном Србијом и 
Републиком Српском.
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ИНТЕрВЈУ

Народна посланица 
и потпредседница 
Главног одбора СНС 

Невена Ђурић је на седни-
ци Главног одбора СНС по-
ново изабрана за једног од 
потпредседника странке. За 
„СНС Информатор“ каже да 
поверење председника Ср-
бије Александра Вучића и 
председника СНС Милоша 
Вучевића представљају за 
њу огромну част, привиле-
гију и одговорност, а да тај 
осећај дели са свим својим 
саборцима који истински 
раде за наш народ и држа-
ву, а од тога, како каже, веће 
части и привилегије нема.

како оцењујете кадровс-
ке промене у руковод-
ству странке? колико је 
важно освежити стра-
начке органе новим љу-
дима пред предстојеће 
изборе?
- Што се кадровских про-

мена тиче, без обзира на 
то ко је на којој позицији у 
странци, сви смо ми на ис-
том задатку - предани је-
диној отаџбини коју имамо. 
Српска напредна странка 
је једина до сада истински 
дала шансу новим и младим 
људима. Свако ко жели да 
ради и коме је Србија у срцу, 
препознаје Српску напред-
ну странку као своју и жели 
да буде део нашег тима. По-
себно сам срећна што сам 
у прилици да радим и учим 
од тако успешних, вредних и 
посвећених људи који се на 
првом месту боре и раде за 
Србију и наш народ.

како видите понашање 
посланика опозиције у 
народној скупштини? и 
сами сте често мета на-
пада, како се борите са 
злурадим коментарима 
и разним непристојнос-
тима?
- Овај сазив Народне 

скупштине Републике Србије 
остаће, на велику жалост 
свих нас, упамћен по никад 
већој количини простаклука 
и примитивизма, по бахатом 
понашању и неваспитању 

од стране 
представника тзв. опози-
ције. Такве слике и сцене 
парламентарни живот у 
Србији до сада није имао: 
физички насртаји од стра-
не оних који себе називају 
опозицијом на председника 
државе, урлање, хистерис-
ање, ударање у скупштин-
ске клупе, пењање по истим, 
уношење труба и пиштаљки 

у скупштинску салу. Дневни 
ред Скупштине ни најмање 
није био тема о којој се рас-
прављало, већ само повод 
за окупљање, а прича пред-
ставника из ресторана би-
вшег режима је била готово 
увек идентична - преприча-
вање текстова из тајкунских 
медија, најоштрије клевете и 
увреде на рачун председни-
ка Србије и чланова његове 

породице, уз низ плитких и 
провидних неистина и без 
иједног јединог доказа за 
све тврдње које су имали. Ми 
смо се трудили да посао који 
имамо одрадимо најбоље 
што можемо, у корист свих 
наших грађана. Приступали 
смо свим обавезама озбиљно 
и одговорно, онако како увек 
чинимо и једино умемо. Када 
напади, не само ка мени, већ 

ка свима нама који сложно 
и снажно подржавамо др-
жавотворну политику пред-
седника Александра Вучића, 
стижу од стране оних који 
су нам државу упропастили, 
народ осиромашили, фабри-
ке затворили, децу остави-
ли без будућности, немамо 
никаквих разлога за бригу. 
Лично, забринула бих се да 
ме такве штеточине хвале. 
А овако, својим непристој-
ностима су све сами о себи 
рекли.

кад је таква ситуација 
у народној скупштини, 
какву предизборну кам-
пању очекујете?
- Прљаву и покварену, јер 

екипа из рестлова бившег ре-
жима - нити уме, нити жели, 
нити може другачије. Они, 
осим безочних лажи, како 
иза, тако и испред себе, ништа 
друго немају да понуде и 
представе грађанима Србије.  
Ми, напредњаци, се сваким 
изборима радујемо, јер знамо 
да је то право место и идеал-
на прилика да чујемо вољу 
грађана. Ови избори ће нам 
показати у ком правцу жели-
мо да иде наша Србија: да ли 
желимо да остане слободна и 
самостална земља, која сама 
одлучује и доноси одлуке у 
своју корист, или желимо ону 
некадашњу Србију у којој су 
се одлуке доносиле по канце-
ларијама страних амбасада. 
Из политике самосталности и 
независности, чији је креатор 
председник Вучић, проис-
текли су сви бенефити којих 
смо данас сведоци, и уместо 
да се враћамо у прошлост 
које се са злокобним страхом 
присећамо, дилеме нема да 
снажно желимо да идемо на-
пред - у нове победе.

Са чим Српска напред-
на странка излази пред 
грађане Србије?
- Са великим резултати-

ма и озбиљним плановима 
за наредни период. Пла-
новима који се никако не 
своде на пука обећања, већ 
су, пре свега, добро плани-
рани, реални и оствариви. 
Ми, напредњаци, можемо 

да обећамо само да ћемо 
још више и посвећеније ра-
дити како бисмо допринели 
бољем квалитету живота 
у Србији, додатно ојачали 
нашу економију и инфра-
структуру. Сигурна сам да ће 
грађани и овoг пута пружити 
снажну подршку оној држав-
ној политици која подразу-
мева нашу слободу, самос-
талност, независност и суве-
реност у доношењу одлука, 
служење само нашем народу 
и старање о нашим виталним 
државним и националним 
интересима.

колико често сте на те-
рену са грађанима и шта 
вам они кажу о промена-
ма које су се догодиле у 
Србији? да ли су задо-
вољни политиком пред-
седника александра ву-
чића?
- Ми, напредњаци, увек 

смо на терену и у комуни-
кацији са грађанима. То је 
суштина и смисао наше по-
литике - да разговарамо са 
суграђанима, да ослушкује-
мо њихове потребе и да у 
складу са тим доносимо 
одлуке и делујемо. Полити-
ка председника Александра 
Вучића и Српске напредне 
странке је истински мотор 
развоја и гарант даљег на-
претка наше земље. Таквом 
политиком нису задовољни 
само они којима су данас 
„везане руке“ у јединој наме-
ри коју имају - власт и новац 
наших грађана. Већинска, 
пристојна Србија, земља до-
брих и вредних домаћина, 
је свесна, види и на својој 
кожи осећа бенефите по-
литике која је нашу државу 
неповратно променила - на 
много боље.  Немам баш 
никакве дилеме да ће упра-
во то задовољство и воља 
нашег народа осигурати да 
се и у наредном периоду на-
шом Србијом баве људи који 
је воле, који се срчано боре, 
којима је до ње истински ста-
ло, који су спремни да преда-
но и неуморно раде и изборе 
се за резултате које ће живот 
у Србији учинити само још 
бољим.

невена ђуриЋ, 
потпредседница Главног одбора СНС 

и народна посланица

напредЊаци Се радују Сваким изборима

- Можемо да обећамо да ћемо још више и посвећеније 
да радимо како бисмо допринели бољем квалитету 
живота у Србији, додатно ојачали нашу економију и 
инфраструктуру. Сигурна сам да ће грађани и овoг пута 
пружити снажну подршку државној политици која 
подразумева нашу слободу, самосталност, независност и 
сувереност у доношењу одлука

»

Председник Србије Алек-
сандар Вучић најавио је 

добре вести за запослене и 
за пензионере, али и младе. 
Према његовим речима, про-
сечна плата у Србији биће 
око 1.400 евра до 2027. го-
дине, а просечна плата у Бе-
ограду биће 1.700 евра.

„Такође, пензије ће бити у 
најмању руку 620 евра. Вео-
ма је важно и да ће мини-
мална зарада у том тренутку 
бити најмање 650 евра, тако 
да ћемо да обришемо тај 
праг сиромаштва“, најавио је 
председник, и рекао:

„Имам велику вест за пен-
зионере и студенте, и једни 
и други имаће до 30 одсто 
попуста на авионске и возне 
карте, а следе и попусти за 
ваздушни и железнички са-
обраћај“.

Председник Србије рекао 
је да ће власници пензионер-
ских картица ускоро имати 
15 одсто попуста на авио-
карте и 30 одсто попуста на 
возне карте, док ће власници 
студентских картица имати 
попуст од 20 одсто за возне 
карте и 10 одсто за авионске 
карте.

предСедник вучиЋ СаопШтио 
одличне веСти

2027.
проСечна плата 

1.400 €

проСечна пензија 
620 €
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Потпредседник Владе 
Републике Србије и 
министар финансија 

Синиша Мали, заједно са 
осталим члановима Владе, 
представио је у Народној 
скупштини Србије предлог 
буџета за наредну годину, 
и објаснио да се наставља 
политика повећања плата и 
пензија, изградње земље и 
заштите животног стандарда 
грађана.

“Предложени буџет је раз-
војни и њиме су предвиђена 
висока улагања у капиталне 
инвестиције, изградњу ауто-
путева, брзих пруга, школа 
и болница. као и повећање 
плата и пензија”, рекао је ми-
нистар Мали.

Истакао је да ће једна од 
првих мера у наредној го-
дини бити подизање пла-
та за десет одсто јавном 
сектору, и то већ од 1. јану-
ара, што ће бити наставак 
политике повећања плата 
након септембарске пови-
шице од 5,5 одсто за део 
јавног сектора.

„Пројектована просечна 
зарада за децембар ове го-
дине је 840 евра, у јануару 
минимална зарада, након 
раста од 17,8 одсто, прелази 

400 евра, те да су пројекције 
да ће до децембра наредне 
године просечна плата дос-

тићи 950 евра. Раст плата 
пратиће и раст пензија, па 
ће оне од јануара бити по-

већане за 14,8 одсто, до-
датно након октобарског 
повећања од 5,5 одсто, при 
чему крајем новембра или 
почетком децембра стиже 
и исплата по 20.000 дина-
ра помоћи пензионерима”, 
истакао је министар финан-
сија.

Наредне године први пут у 
историји, како је рекао, пре-
лазимо 70 милијарди евра 
вредности БДП-а. Србија 
напредује упркос огромној 
кризи и наредне године оче-
кује се привредни раст од 3,5 
одсто. Такође, Србија бележи 
пуну запосленост са 2,3 ми-
лиона запослених и стопом 
запослености од 50,4 одсто, 
паралелно са најнижом сто-
пом незапослености од 9,6 
одсто, а која је пре десет го-
дина износила 25,9 одсто. 
Као трећи стуб буџета за на-
редну годину издвојио је ка-
питалне инвестиције, те на-
вео да се ради девет ауто-пу-
тева и брзих саобраћајница. 
Поручио је и да ће се у буџе-
ту наћи и додатна издвајања 
за пољопривреду, а да су 
предвиђена и већа улагања у 
здравство, културу и просве-
ту, као и рекордна издвајања 
за ретке болести.

Председник Ср-
бије Александар 
Вучић чести-

тао је становницима 
главног града Дан ос-
лобођења Београда и 
истакао да је Београд 
на тај велики дан добио 
прелепу зграду нове 
железничке станице.

„Претходници су 
имали друге интере-
се и друге снове. Док 
ви сањате шта ћете да 
урадите за људе, они 
су размишљали углав-
ном шта ће да ураде 
за себе. Али нећу да-
нас ништа лоше да 
говорим о било коме.

Желим да честитам 
Београђанима Дан ос-
лобођења града од фа-
шизма 20. октобар, и да 
кажем да сам поносан 
што отварамо станичну 
зграду Прокоп у част 
нашег слободарског 
града”, навео је пред-
седник Вучић.

Истакао је да ће Бе-
оград и Србија бити 
потпуно другачији када 
2028. године буде от-
ворена прва линија 
метроа, и додао да је 
станица у Прокопу лепа 
као станица у Берлину, 
додуше мало мања, али 
не и мање лепа.

Све на једном меСту
Станична зграда Прокоп је приземна 

грађевина, висока 26 метара, а у реали-
зацију пројекта уложено је више од 20 
милиона евра. Нова зграда имаће 13 ко-
мерцијалних садржаја на више од 1.020 
квадрата: ресторан, кафић, продавницу 
здраве хране, пекару, киоске, апотеку, 
банку, мењачницу, амбуланту… Планира 
се и изградња надземне гараже са 568 
паркинг места, уз могућност проширења 
капацитета за додатних 96 места, као и 
изградња 262 паркинг места на улици.

ОТВОРЕНА ЗГРАДА ЖЕЛЕЗНИЧКЕ 
СТАНИЦЕ ПРОКОП

народна СкупШтина

буџет за 2024. годину наСтавак 
одговорне политике

АнА БрнАБИћ, гОрАн ВеСИћ, АлеКСАнДАр ВУчИћ, СИнИША МАлИ

ПОСлАнИчКА грУПА СнС: МАрКО АТлАгИћ, 
МИленКО јОВАнОВ, МАрИнА рАгУШ, неВенА 

ЂУрИћ, АлеКСАнДАр МАрКОВИћ, ИгОр БечИћ

члАнОВИ ВлАДе СрБИје нА СеДнИцИ нАрОДне 
СКУПШТИне нА КОјОј Се рАСПрАВљАлО О БУџеТУ 

ЗА 2024. гОДИнУ
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Потпредседник Владе 
Србије и министар 
одбране Милош Ву-

чевић састао се у Пекингу 
са потпредседником Цен-
тралне војне комисије Кине 
генералом Џанг Јоусјом, са 
којим је разговарао о значају 
сарадње у области одбране, 
за коју је истакнуто да је раз-
вијена, интензивна и да се 
константно унапређује.

Вучевић, који је боравио 
у Пекингу на Трећем фору-
му за међународну сарадњу 
„Појас и пут“, као део зва-
ничне делегације Србије, 
нагласио је да лични односи 
Вучића и кинеског председ-
ника Си Ђинпинга дају посе-
бан печат традиционалном 
челичном пријатељству Ср-
бије и Кине.

Министар се захвалио на 
подршци коју Кина пружа 
очувању територијалног ин-
тегритета и суверенитета Ср-
бије и заштити наших нацио-
налних интереса, оцењујући 
да је принципијелан и до-
следан став Кине по питању 
Косова и Метохије доказ ис-
креног пријатељства. Нагла-
сио је и да Србија доследно и 
искрено подржава политику 
„Једне Кине”.

„Србија води самосталну 

и независну спољну полити-
ку и упркос свим притисци-
ма наставља са одговорном 
политиком мира и стабил-
ности“, истакао је Вучевић 
додајући да Србија остаје 
посвећена поштовању међу-
народног права и пуној при-
мени до сада постигнутих 
споразума.

Говорећи о сарадњи у об-
ласти одбране између Србије 
и Кине, указао је на значај 
обостране заинтересова-
ности за њено унапређење 
на још виши ниво. Војноте-
хничка сарадња, нагласио је, 
најразвијенији је сегмент са-
радње у области одбране са 
Кином, додајући да је у прет-
ходном периоду у овој обла-
сти учињен најконкретнији 
напредак. Током састанка 
разговарано је и о модали-
тетима сарадње у сегменту 
опремања беспилотним ле-
телицама и системима про-
тивваздушне одбране, који 
су значајан елемент одбране 
нашег ваздушног простора 
и наше земље. Вучевић је у 
Пекингу разговарао и о зна-
чају и могућностима даљег 
развоја војно-војне сарадње, 
сарадње у области војне ме-
дицине, као и војнообразов-
не сарадње.

предСедник СрпСке напредне Странке милоШ вучевиЋ

СарадЊа Србије и кине у облаСти одбране

Потпредседник Владе и 
министар одбране Ми-

лош Вучевић и начелник Ге-
нералштаба Војске Србије 
генерал Милан Мојсиловић 
посетили су аеродром „Пу-
ковник-пилот Миленко Па-
вловић“ у Батајници, где је 
смештен транспортни авион 
Ербас Ц-295, набављен за 
потребе Војске Србије.

Том приликом, предста-
вљене су намена, могућ-
ности и карактеристике тог 
ваздухоплова уведеног у 
употребу у Војсци Србије, 

који ће значајно допринети 
јачању њених способности. 
Министар Вучевић разгова-
рао је и са пилотима и тех-
ничарима који су се обуча-
вали у Севиљи за управљање 
авионом Ц-295.

Уговором, потписаним са 
компанијом „Airbus Defence 
and Space“ из Краљевине 
Шпаније у фебруару 2022. 
године, уговорена је набав-
ка два транспортна авиона 
Ц-295 који ће бити коришће-
ни за транспорт људи и те-
рета.

предСтављен нови 
авион који Ће 

допринети јачаЊу 
војСке

обележена Страначка Слава

У просторијама Српске на-
предне странке на Новом 

Београду обележена је слава 
напредњака, Света Петка, у 
присуству председника Ср-
бије и члана СНС Александра 
Вучића.

Председник СНС Милош 
Вучевић, који је био и до-
маћин славе, честитао је сви-
ма који данас славе и свим 
напредњацима. 

„Много тога смо, као 
странка, урадили, наша сна-

га свих 15 година су наши 
људи, наш народ. Пред нама 
су нимало лаки дани, много 
је притисака. На нама је ве-
лика одговорност, да не до-
зволимо да се Србија врати 
у прошлост. Србија не сме 

да стане. У победе за Србију, 
за све грађане, за отаџбину, 
за нашу децу. Нек нам Света 
Петка помогне, а одлучиће 
народ куда и како после 17. 
децембра“, поручио је Вуче-
вић.

МИнИСТАр МИлОШ ВУчеВИћ У ТрАнСПОрТнОМ 
АВИОнУ ВОјСКе СрБИје „ерБАС ц- 295“

ПреДСеДнИК СрБИје АлеКСАнДАр 
ВУчИћ ПрИСУСТВОВАО је 

ОБележАВАњУ СТрАнАчКе СлАВе

ВУчеВИћ И јОУСјО

САСТАнАК ДелегАцИјА КОје СУ ПреДВОДИлИ МИлОШ 
ВУчеВИћ, МИнИСТАр ОДБрАне реПУБлИКе СрБИје И 

џАнг јОУСјО, ПОТПреДСеДнИК ценТрАлне ВОјне 
КОМИСИје нр КИне
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ИНФРАСТРУКТУРА

54.674 пријава за прикључеЊе на 
комуналну инфраСтруктуру

За месец дана, ко-
лико је трајала прија-
ва за прикључење на 
комуналну инфра-
структуру, пријави-
ло се готово 54.674 
грађана који живе у 
нелегалним објек-
тима. Од тога је око 
24.000 пријава на 
нивоу Србије, а око 
30.000 само у Беор-

гаду. „Сада је на 
нама да извршимо 
притисак на јавна 
предузећа да из-
врше прикључење 
оних који су доби-
ли право на то“, ре-
као је министар Ве-
сић и додао да ће 
за то бити потреб-
на и помоћ локал-
них самоуправа.КУЛТУРА

Споразум Са кином о СпречеваЊу 
крађа културних добара

М и н и с т а р к а 
Маја Гојковић, 
која је била у де-
легацији Србије 
на Трећем форуму 
за међународну 
сарадњу „Појас 
и пут“ у Пекингу, 
потписала је са 
министром култу-
ре и туризма НР 
Кине Ху Хепингом 

Споразум о спре-
чавању крађе, тај-
них ископавања и 
незаконитог увоза 
и извоза култур-
них добара. Тиме 
је први пут између 
Србије и Кине де-
таљно регулисана 
сарадња на пољу 
заштите културног 
наслеђа.

ПОЛИЦИЈА

помоЋ у ванредним Ситуацијама

Министар Бра-
тислав Гашић, по-
водом потписи-
вања Меморандума 
о сарадњи у обла-
сти смањења ризи-
ка од катастрофа и 
управљања у ван-
редним ситуација-
ма са НР Кином, ре-
као је да је догово-
рена куповина нове 

опреме за Сектор за 
ванредне ситуације 
и едукација њего-
вих припадника. 
„Глобалне промене, 
климатске промене 
донеле су нове без-
бедносне изазове, 
тако да морамо, у 
складу са тим, мно-
го више да учимо“, 
рекао је Гашић.

ДРЖАВНА УПРАВА

4,3 милиона динара за дечија 
игралиШта опариЋу и белуШиЋу

Министар Алек-
сандар Мартиновић, 
који је отворио иг-
ралиште у дворишту 
подручног одељења 
ОШ „Душан Попо-
вић“ у Белушићу, 
рекао је да Општина 
Рековац увек може 
да рачуна на помоћ 
овог министарства. 
„Све што радимо 
неће имати смисла 

уколико неће бити 
неког ко ће да нас 
наследи. Због тога 
је интерес државе 
да улаже у децу“, 
поручио је Марти-
новић, и нагласио 
да је изградњу де-
чијих игралишта у 
Опарићу и Белу-
шићу Министарство 
уложило  4,3 мили-
она динара.

делегација Србије Са 
миСијом ммф-а

ЕКОЛОГИЈА

предСедаваЊе  карпатСком 
конвенцијом

С и м б о л и ч н и м 
преузимањем па-
стирског штапа, 
министарка Ирена 
Вујовић преузе-
ла је трогодишње 
председавање Кар-
патском конвен-
цијом у име Србије, 
у склопу Седме 
конференције Кар-
патске конвенције. 
Вујовић је рекла да 

јој је драго што је 
Београд домаћин 
овог значајног ску-
па и то у години у 
којој се обележа-
ва 20. годишњица 
постојања Карпат-
ске конвенције, 
којој је главни 
циљ да се обез-
беди одрживо ко-
ришћење природ-
них ресурса.

Пленарним састанком у 
Народној банци поче-

ли су званични разговори 
мисије Међународног мо-
нетарног фонда са делега-
цијом Србије, поводом дру-
гог разматрања резултата 
стендбај аранжмана. Де-
легацију Србије предводи 
гувернер НБС Јоргованка 

Табаковић, а мисију ММФ-
а Донал Мекгетиган. Током 
разговора биће размотрена 
актуелна монетарна, фи-
скална и макроекономска 
кретања и пројекције. Стен-
дбај аранжман одобрен је 
Србији у децембру 2022. 
године, у трајању две го-
дине.

Србија као биотехнолоШка земља

ОДБРАНА

окупљаЊе предСтавника оружаних 
Снага 22 европСке државе

Министар Милош 
Вучевић отворио је у 
Дому Војске „Европ-
ску конференцију 
ЦИСМ“, чији је ово-
годишњи домаћин 
Делегација Србије 
при Међународном 
савету за војне спор-
тове. „Почаствовани 
смо што су се пред-
ставници оружаних 
снага из 22 европс-
ке државе окупили 

у Београду, под 
нимало лаким 
м е ђ у н а р о д н и м 
околностима. Ср-
бија, као војно 
неутрална држава 
у моменту ових 
компликованих 
односа у свету, 
жели и на овај на-
чин да допринесе 
афирмацији мира 
и витештва“, по-
ручио је Вучевић.

ЗДРАВСТВО

Свако дете има право да 
одраСта здраво

М и н и с т а р с т в о 
просвете, Министар-
ство здравља и Ми-
нистарство спорта 
потписали су Мемо-
рандум о сарадњи у 
оквиру реализације 
пилот пројекта „Сва-
ко дете има право да 
одраста здраво”, у 
циљу јачања физич-
ког и здравственог 
васпитања и спорта. 

Министарка Дани-
ца Грујичић истакла 
је да ће се пројекат 
спроводити код 
ученика основних и 
средњих школа, али 
да га је потребно пре-
нети и на вртиће, како 
би се и код најмлађе 
деце појачала свест 
о важности здравља 
и развоја физичких 
способности.

ТРГОВИНА

СрпСка привреда оСвојила 
највеЋе тржиШте на Свету

„Потписивањем 
Споразума о сло-
бодној трговини 
са Кином, српска 
привреда освојила 
је највеће тржиште 
на свету, а њего-
ва примена омо-
гућиће нове ин-
вестиције у Србију, 
као и нова радна 

места, веће плате и 
пензије“, изјавио је 
министар Томислав 
Момировић. Када 
Споразум ступи на 
снагу, велики број 
пољопривредника, 
а пре свега воћара, 
моћи ће своје про-
изводе да извози у 
Кину без царина.

БРИГА О ПОРОДИЦИ

две нове Стратегије
Министарка Да-

рија Кисић изјавила 
је да се ради на до-
ношењу две нове 
стратегије - за под-
стицање рађања 
и за очување и 
унапређење репро-
дуктивног здравља. 
Кисић је, на панелу 
„Породице, сексуал-
но и репродуктив-
но здравље током 

животног доба“ у 
оквиру Регионалне 
конференције о ста-
новништву и развоју 
у Женеви, објаснила 
да ће нови стратеш-
ки оквир бити на до-
бробит садашњих и 
будућих генерација и 
подсетила да је Вла-
да усвојила и нову 
Стратегију активног 
и здравог старења.

Пр е д с е д н и ц а 
Владе Ана Брна-

бић отворила је 
међународну конфе-
ренцију „Будућност 
биотехнологије“ . 
„Поносни смо на 
Дата центар у Кра-
гујевцу, на нашу бес-
платну платформу 
за вештачку интели-
генцију, на страте-
гију дигитализације 
која је у току, као 
и дигитализацију 
здравственог сис-
тема. Циљ нам је да 
позиционирамо Ср-
бију као биотехно-
лошку земљу“, по-
ручила је Брнабић. Форум је 
окупио више од 600 учесника 
из око 30 земаља, представ-

ника влада, академске зајед-
нице, научних и истраживач-
ких институција и привреде.

ФИНАНСИЈЕ

10.412 СрпСких производа 
без царине иде у кину

„Споразум о 
слободној трго-
вини Србије и 
Кине, који је пот-
писан у Пекингу, 
обухвата 10.412 
производа из Ср-
бије и 8.930 про-
извода из Кине“, 
рекао је министар 
Синиша Мали и 
истакао да спо-
разум предвиђа 
да се у Кину без царине 

извозе јабуке, 
шљиве, брескве, 
сојино уље, али и 
вино, ракија, мед, 
ф а р м а ц е у т с к и 
и индустријски 
производи. Кина 
је у 2022. била 
други најзначај-
нији спољнотрго-
вински партнер 
Србије, а робна 
размена била је 

6,15 милијарди долара.

РАД, ЗАПОШЉАВАЊЕ, СОЦИЈАЛНА ПИТАЊА

Србија иСторијСки на правој Страни
Министар Нико-

ла Селаковић, пово-
дом обележавања 
79. годишњице ос-
лобођења Београда 
у Другом светском 
рату, рекао је да 
Србија кроз обеле-
жавање овог дана 
потврђује своју ис-
торијску опредеље-
ност да буде на пра-
вој страни која се 

бори против неправ-
де. „Потврђујемо ис-
торијску опредеље-
ност српског народа 
за антифашизам и 
антинацизам, јер су у 
20. веку нашем наро-
ду, као и многим дру-
гим народима Европе 
и света, нанели до 
тада невиђена зла“, 
поручио је Селако-
вић.
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Морамо да се 
боримо за 

Србију, за свако 
њено дете

Председник Српске напредне странке Милош 
Вучевић поручио је да је 15 година постојања 

довољан период да се види какви су резултати 
постигнути. Како је рекао, СНС је прошла много 
тога за ових 15 година, од опозиционе странке до 
странке која је вољом народа дошла на чело Ср-
бије.

„Борили смо се са разним изазовима, обновом 
државе, против пандемије корона вируса, да са-
чувамо виталност наше привреде, провели смо 
тешке реформе и успели смо да сачувамо оно што 
је натеже било сачувати - мир и стабилност, сло-
боду и независност Србије. Сачували смо и повра-
тили углед Србије. То није било лако, то је резул-
тат рада свих вас и свих нас“, рекао је Вучевић.

Према његовим речима, напредњаке спаја љу-
бав према Србији, а када се подвуче црта виде 
се километри ауто-путева, пруге, фабрике, нови 
клинички центри и болнице, школе и обданишта...

Вучевић је поручио да све ово у трену може да 
буде упропашћено и да зато СНС мора да победи 
на предстојећим изборима.

„Морамо да се боримо за Србију, за свако њено 
дете, да смо газде у својој кући, а не слуге у туђој 
кући“, закључио је Вучевић.

Шабац, 
21. октобар 2023.

С Н С  О Б Е Л Е Ж И Л А  1 5  Г О Д И Н А  О Д  О С Н И В А Њ А Александар Вучић

БИћу уз СНС СВИМ СВОјИМ СрцЕМ И 
СВОМ СВОјОМ СНАГОМ, тО јЕ јЕДИНИ 

НАчИН ДА СрБИјА ИДЕ НАпрЕД
Српска напредна странка 

прославила је 15. рођендан 
свечаним скупом у Шапцу, 

у препуној хали „Зорка АИК бан-
ка“. Велики број грађана остао 
је испред хале, где су и сачекали 
председника Србије и члана Српс-
ке напредне странке Александра 
Вучића.

Председник Вучић обратио се 
окупљеним напредњацима на 
крају рођенданског програма и 
рекао је да је поносан на то што је 
члан СНС, те да му ништа више од 
тога није потребно.

„СНС је политичка организа-
ција која је променила Србију. 
Странка о којој никада нико 
ништа лепо није желео да каже. 

Ово је странка која је оставила 
оно најлепше у Србији, и мир и 
стабилност“, поручио је председ-
ник Вучић и додао да не смемо да 
будемо арогантни и бахати, већ 
да мора да се брине о грађанима 
Србије.

„То није питање новца, већ наше 
бриге и односа. 15 година је тежак 
период, од тога четири године у 
опозицији, али смо успели, без 
подршке страних служби, тобоже 
невладиних организација споља, 
да добијемо народно поверење. И 
то смо успели радом, марљивошћу 
и преданошћу“, рекао је председ-
ник Вучић.

Како је објаснио, постоје људи 
који раде и боре се за своју земљу, 

као и они који раде мало и боре се 
за себе.

„Зато је битно да знамо да иза-
беремо оне прве који се боре за 
земљу и који ће да раде још много 
више. Данас смо у не лакој ситу-
ацији. Неко ће погрешно рећи да је 
то због Бањске, али то није тачно. 
Коначно имају изговор да изврше 
притисак на Србију, а радили би то 
и да није било Бањске, само мало 
перфидније и тише“, истакао је 
председник.

Према његовим речима, Србија 
ће још више да напредује, баш у 
инат свима, у свим областима – и у 
развоју технологије, вештачке ин-
телигенције, индустријализацији...

„Свака општина мора да има 

мамограф и магнетну резонанцу, 
слајсне скенере. Морамо да обез-
бедимо дужи живот нашој деци, 
али и нашим бакама и декама“, ре-
као је председник и нагласио да је 
образовање суштина, и да ту мора 
још много више да се улаже.

„Бићу уз СНС свим својим срцем 
и свом својом снагом, јер је то је-
дини начин да Србија иде напред. 
Ово су веома битни избори, 17. де-
цембра нема опуштања. Идемо да 
их победимо убедљивије него ика-
да, да им покажемо да не могу да 
сруше Србију својим лажима. Пре-
даја није опција! Чуваћемо Косово 
и Метохију као део Србије и никада 
никоме нећемо дати нашу Србију!“, 
поручио је председник Вучић.

Милош Вучевић, 
председник СНС



СТрАНАЧКЕ ВЕСТИ ВЕСТИ
18 |  СНС ИНФОРМАТОР 122/2023 СНС ИНФОРМАТОР 122/2023  |  19

ИНТЕрВЈУ

Народни посланик, 
председник Одбора 
за здравље и поро-

дицу у Скупштини Србије 
и председник ГО СНС Про-
купље, доц. др Дарко Ла-
кетић, недавно је добио 
највеће признање Града 
Прокупља, Плакету Светог 
Прокопија. Он у разговору 
за „СНС Информатор“ каже 
да је  свако признање доказ 
да сте урадили нешто добро, 
а да је то када добијете при-
знање у свом граду, има и 
емотивну страну.

- Сматрам да су представ-
ници локалне самоуправе, а 
пре свега моје комшије, људи 
са којима се свакодневно 
сусрећем, са којима разгова-
рам и о лепим стварима и о 
проблемима, препознали мој 
труд и залагање у Скупшти-
ни Србије да Прокупље пред-
ставим на најбољи могући 
начин и да, уз помоћ пред-
седника Србије Александра 
Вучића и Владе Србије, од 
Прокупља направимо град у 
правом смислу те речи.

колико народни посла-
ник у народној скупш-
тини Србије може да 
допринесе развоју свог 
града?
- Ако воли свој град, и ако 

му је једини циљ добробит 
грађана, онда може мно-
го. Када је Српска напред-
на странка дошла на власт, 
затекли смо локални дуг у 
висини два и по годишња 
буџета, хипотеку над изво-
риштем воде, блатњаве ули-
це, урушене школе, установе 
културе, обданишта... Нисмо 
знали одакле да почнемо. 
Након бројних састанака и 
мучних разговора, одлучили 
смо да је најважније да вра-
тимо дуг, а хипотеку ставимо 
ван снаге. То смо и учинили, 
без иједног подигнутог кре-
дита. Онда је инфраструкту-
ра дошла на ред, капитални 
пројекти, реконструкција 
школа, установа културе, 
реконструкција и изградња 
предшколских установа, ас-
фалтирање улица и путева. 

Радимо подједнако у граду и 
по селима, јер нам је циљ да 
села живе и да људи не на-
пуштају своја огњишта.

на које своје активности 
у топлици сте најпонос-
нији?
- Пре свега, поносан сам 

на грађане Прокупља, који су 
разумели проблеме са којима 
смо се сусретали када смо 
преузели власт. Стрпљиво 
су чекали да вратимо дуго-
ве бивше власти, да буџет из 
дебелог минуса преведемо у 
плус, и да тек онда почнемо 
решавање њихових пробле-
ма. Поносан сам на то што 
смо све урадили без кредит-
ног задуживања, поносан 
сам на нови Здравствени 
центар који ће бити можда 
најмодернији на Балкану, на 
нову модерну пијацу, нову 
Индустријску зону у којој 
очекујемо првог инвестито-
ра. Поносан сам на то што 
смо реконструисали све 
школе, што се радило у гра-
ду и по издвојеним сеоским 
одељењима. Реконструисали 
смо предшколске установе и 
изградили неколико нових, 

обновили смо ком-
плетно Дом старих, 
шеталиште, тврђа-
ву. Обновљене су 
све установе кул-

туре, а у наредном 
периоду и Народна 
библиотека добија 
своју зграду. У Про-
купљу ће поново 
почети „да ради 
биоскоп“, где је у 
току набавка сто-
лица. Изградили 
смо Спомен-парк 
и Спомен-собу ју-
нацима Гвозденог 
пука, Спомен-со-
бу Раду Драинцу, 
р е к о н с т р у и с а л и 
постојеће и отво-
рили нове паркове 
за наше најмлађе и 
најстарије суграђа-
не. „Лидл“ је сти-
гао у Прокупље, а 
ускоро почиње и 
изградња тржног 
центра, тако да ће 

Прокупчани, поред квали-
тетне хране, у свом граду 
моћи да купе по повољним 
ценама квалитетну одећу и 
обућу. Поносан сам на наше 
младе, на ученике и студен-
те. Издвајања за најмлађе су 
велика, али сваки уложени 
динар се исплати јер су то 
добра и паметна деца, која 
ће сутрадан бити добри и об-
разовани људи.

колико за младе меди-
цинаре значи то што 
могу да наставе школо-
вање у свом граду?
- Прошле године, у Про-

купљу је формирана Топлич-
ка академија струковних сту-
дија коју чине три одсека - за 
пољопривредно-прехрамбе-
не студије, пословне студије 
Блаце и медицинске студије. 
Овај последњи одсек отво-
рен је у мају ове године, а 
интересовање младих је у 
старту било велико, тако да 
су сва места попуњена. Укуп-
но су уписана 133 студента 
на медицинском одсеку, што 
је велики успех, с обзиром на 
то да је ово прва година од 

формирања одсека. Топлич-
ка академија има велики зна-
чај за наш град, а са новим 
одсеком, долазиће деца са 
свих страна, која ће овде жи-
вети, пазарити, а након за-
вршених студија верујем да 
ће многи овде и формирати 
своје породице.

како грађани прокупља 
и околине оцењују рад 
Српске напредне странке 
и политику председника 
александра вучића?
- О томе најбоље говоре 

резултати последњих из-
бора. Наша победа била је 
убедљива. Грађани су нау-
чили да препознају и одвоје 
истину од лажи. Наша по-
литика се огледа у делима, 
наша предизборна обећања 
су преточена у дела. Житељи 
Прокупља знају да ништа не 
бисмо могли да урадимо без 
помоћи председника Србије 
Александра Вучића и Владе 
Србије. Добили смо велика 
средства од државе и подрш-
ку за све пројекте. Грађани то 
цене, а ми јужњаци смо иначе 
такви да на свако добро од-
говарамо још бољим. Тако да 
ће резултати предстојећих 
избора бити још бољи, а Срп-
ска напредна странка имаће 
још убедљивију победу.

какви су вам планови за 
будућност?
- Имамо још много тога 

да урадимо, да завршимо 
започете капиталне пројек-
те. Циљ нам је да све улице 
у граду и путеви по селима 
добију асфалт, водоводну и 
канализациону мрежу. План 
је да у наредних годину дана 
уклонимо депонију, коју су 
направиле претходне власти 
у центру града. Такође, пла-
нирамо да са доласком новог 
инвеститора, даље уложи-
мо у развој града. Наста-
вљамо да улажемо и у наше 
најмлађе суграђане, у њихо-
во одрастање и образовање. 
Имамо један заједнички 
циљ, а то је да на сваки мо-
гући начин задржимо младе 
у Прокупљу.

дарко лакетиЋ, 
народни посланик

циљ нам је да задржимо 
младе у прокупљу

Прошлог месеца, 
Српској напред-

ној странци придру-
жили су се нови чла-
нови, а добродошли-
цу су им пожелели 
председник СНС Ми-
лош Вучевић и пред-
седник ИО СНС Дар-
ко Глишић. Страначке 
приступнице потпи-
сали су фудбалер Го-
ран Ловре, стоноте-
нисер Илија Лупулес-
ку, кошаркаш Жељко 
Ребрача, хуманитарац 
француског порекла 
Арно Гујон, тренутно 
директор Управе за 
сарадњу са дијаспо-
ром и Србима у реги-
ону, и бригадни гене-
рал Предраг Бандић, 
тренутно в.д. помоћ-
ника министра за по-
литику одбране.

нови људи у редовима СнС

одржана Седница главног одбора

Српска напредна стран-
ка одржала је седницу 

Главног одбора, на којој је 
било речи о актуелној поли-
тичкој ситуацији, положају 
Србије у веома сложеним 
међународним околностима, 

борби председника Алексан-
дра Вучића и Владе Србије 
да се очувају мир и стабил-
ност у земљи, а посебно да се 
сачувају животи грађана и да 
се даље утиче на раст њихо-
вог животног стандарда.

На седници су изабрани 
нови чланови Главног од-
бора и чланови Председ-
ништва, а изабрани су и 
потпредседници Главног од-
бора - Ана Брнабић, Невена 
Ђурић, Ирена Вујовић, Вла-

димир Орлић, Синиша Мали, 
Александар Шапић и Марко 
Ђурић, коме је мандат зам-
рзнут због oбављања јавне 
функције. Такође, Дарко Гли-
шић је реизабран за председ-
ника Извршног одбора.

СрПСКОј нАПреДнОј СТрАнцИ 
ПрИКљУчИлИ СУ Се АрнО гУјОн

... жељКО реБрАчА

... ПреДрАг БАнДИћ
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана

БрИГА О ГрАЂАНИМА
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1. Уб

КАмЕН-ТЕмЕЉАЦ НОВЕ ЗГРАДЕ БИБЛИОТЕКЕ

Постављањем камена-темељца озвани-
чен је почетак радова на изградњи зграде 
Градске библиотеке. Камен-темељац сим-
болично су положили председник Општи-
не дарко Глишић и директорка библиотеке 
Јелка Панић. Желећи да ђацима првацима 

улепшају први дан школовања, представ-
ници локалне самоуправе поделили су им 
ранчеве и школски прибор. Министарка 
Маја Поповић обишла је завршне радове на 
реконструкцији зграде правосудних органа 
у Убу. до краја године, у реновиране просто-

рије биће смештени Основни суд, Основно 
јавно тужилаштво и Прекршајни суд Ваље-
во - Одељење Уб. У Стоматолошку службу 
дома здравља стигао је дигитални рендген. 
У Бргулама раде се путеви  у радојичића, Ке-
вића, Пантића и шућуровића крају.

2. Књажевац
мАНИФЕСТАЦИЈА У ПОДНОЖЈУ 
СТАРЕ ПЛАНИНЕ

Манифестација подно Старе 
планине, Михољски сусрети села, 
која се финансира средствима 
Министарства за бригу о селу и 
Општине, ове године одржана је у 
Црном Врху и окупила је мештане 
околних села и велики број посе-
тилаца. Трећи пут у организацији 
Туристичке организације, девет 
месних заједница такмичило се 
у припремању традиционалних 
старопланинских јела, а мани-
фестацију је отворио председник 
Општине Милан Ђокић.

У реновираном сеоском дому у 
Каличини одржан је збор месних 
заједница Валевац, Дречиновац, 
Стогазовац, Лепена, Доња Соко-
ловица, Бучје, Зубетинац и Влаш-
ко Поље. Збору су присуствовали 
председник Општине Милан Ђо-
кић, народни посланик Бранислав 
Јосифовић, председник СО Марко 
Стојановић... Циљ окупљања био 
је договор са мештанима око ди-
намике радова који су планирани 
у наредној години, а скуп је био 
отворен за сва питања и предлоге.

3. Пожаревац
РАЗГОВОРИ СА ГРАђАНИмА

Свечаним дефилеом у центру 
града, отворене су 60. Љубичевс-
ке коњичке игре. дан српског је-
динства, слободе и националне 
заставе обележен је полагањем 
венаца на споменик Српском вој-
нику. Председник ГО СНС Ми-
одраг Степановић разговара са 
грађанима сваког уторка у стра-

начким просторијама, Младен 
Ничић одржава пријем грађана 
средом, а Саша Павловић четврт-
ком. Челни људи ГО присуствују 
инфо штандовима који се орга-
низују готово свакодневно,  где 
разговарају са грађанима и деле 
страначки промотивни мате-
ријал.

4. Петровац на млави
ЗАВРШЕНЕ УЛИЦЕ У ОРЕШКОВИЦИ
Председник Општине душко 

Нединић, заједно са сарадни-
цима, обишао је новоизграђене 
улице у насељу Орешковица. 

Асфалтирање у овом насељу 
финансирано је из општинског 
буџета, а укупна траса износи 
742 метра.

6. бела ПаланКа
ЈУБИЛЕЈ ЛОВАчКОГ 
УДРУЖЕЊА

Ловачко удружење је свечаном академијом 
и доделом награда обележило 125 година 
постојања и рада, а председнику Општине Го-
рану Миљковићу уручена је плакета Ловачког 
савеза Србије.

7. мало црниће
БЕСПЛАТНИ УџБЕНИЦИ 
ЗА ОСНОВЦЕ

Министарка Ирена Вујовић посетила је Мало 
Црниће поводом поделе опреме коју је доделило 
Министарство заштите животне средине - камиона 
смећара и канти за сакупљање отпада. Министар-
ство за бригу о породици и демографију и Општина 
обезбедили су беспланте уџбенике за све основце и 
бесплатан школски прибор за све прваке. Отворена 
је још једна предшколска група у насељу Батуша. 
Учествовали смо на манифестацији Дани породице 
у Перлезу, под покровитељством Министарства за 
бригу о породици и Града Зрењанина.

8. ада
ПОВЕћАЊЕ БЕЗБЕДНОСТИ 
ДЕЦЕ У САОБРАћАЈУ

Поводом почетка школске године, председник 
Општине Золтан Билицки и начелник Полицијс-
ке управе Кикинда Павле Рајков обишли су школе 
и разговарали са децом о разлозима за присуство 
школских полицајаца и о важности безбедног 
учествовања у саобраћају. Општина Ада је обез-
бедила фарбање хоризонталне сигнализације и 
постављање саобраћајних знакова око школа, а 
планира се и постављање опреме за видео надзор 
и контролу брзине кретања возила. Завршетком 
обилазнице, биће смањен интензитет саобраћаја 
у околини школа чиме ће се повећати безбедност 
деце у саобраћају.

5. оПово
мАЛИШАНИ У НОВОм 
ВРТИћУ У СЕФКЕРИНУ
Нови објекат Предшколске установе 

„Бамби“ у Сефкерину примио је прве полаз-
нике. Малишане и родитеље, поред особља 
установе, дочекали су председник Општи-
не Милош Марков, начелница Општинске 
управе Анкица Јожика и покрајински посла-
ник Предраг Гинцуљ. Председник Марков, 
са сарадницима, поздравио је 1. септембра 
ђаке све четири школе и уручио им приго-
дне поклоне.

9. ПроКУПље
ПОВРАТАК БОКСА У НАШ ГРАД
Боксерски савез Србије и локална самоуправа обезбедили су Боксер-

ском клубу „Топличанин“ професионални боксерски ринг, рукавице и 
комплетну опрему за вежбање, како би ови млади људи постизали што 
боље успехе и како би се за Прокупље поново чуло у Европи и свету. 
Плава сала у Спортској хали „др Зоран Ђинђић“, где је смештен боксер-
ски ринг, сада је у потпуности опремљена и прилагођена боксерима. Из 
Боксерског клуба „Топличанин“ захвалили су се народном посланику 
дарку Лакетићу на напорима да се бокс и спорт подигну на виши ниво.

ДАрКО глИШИћ СА САрАДнИцИМА 
У ОБИлАСКУ грАДИлИШТА
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15. смедерево
РЕШЕЊЕ ПИТАЊА 
ОДЛАГАЊА КОмУНАЛНОГ 
ОТПАДА

Сваког викенда, на више лока-
ција, активисти и функционери 
СНС организују штандове, раз-
говарају са суграђанима и деле 
промотивни материјал. После 
више од 50 година, Град ће ре-
шити проблем са одлагањем ко-
муналног отпада. Гради се транс-
фер станица у близини депоније, 
на површини од 1,7 хектара, где 
ће бити урађен комплекс за при-
купљање, прераду, селектовање и 

балансирање комуналног отпада. 
Из градског буџета финансира 
се 20 одсто пројекта, а остатак 
из буџета Министарства заштите 
животне средине.

16. десПотовац
РАНчЕВИ СА ОПРЕмОм 
ЗА ПРВАКЕ

Као и годинама уназад, Општи-
на је ђацима првацима свих пет 
основних школа доделила ранче-
ве са ђачком опремом, а заменик 
председника Општине Немања 
Радовановић честитао је првацима 
полазак у школу.

18. чоКа
НОВЕ СВЛАчИОНИЦЕ 
У ПАДЕЈУ

Одржан је састанак Савета за 
информисање на окружном ни-
воу. Активисти МО Чока очисти-
ли су зелену површину иза стам-
беног објекта у улици Маршала 
Тита 18. Асфалтирана је Косовска 
улица у Остојићеву, а радове 
је обишао заменик председни-
ка Општине Михајло Поповић. 
Поповић је, такође, посетио и 
радове на изградњи свлачио-
ница на ФК „Тиса“ у Падеју. Дан 
српског јединства, слободе и на-
ционалне заставе обележен је 
постављањем застава у свим на-
сељеним местима. За ђаке прваке 
у свим школама обезбеђени су 
школски прибор, анатомски ран-
чеви и уџбеници.

19. србобран
ИНФО ШТАНДОВИ

Активисти месних одбора Србо-
бран 1, Србобран 2, Турија и Надаљ 
организовали су информативне 
штандове, разговарали са суграђа-
нима о актуелним темама и поде-
лили промотивни материјал.

20. бач
ДАНИ ЕВРОПСКЕ 
БАШТИНЕ

Представници Општине, по-
водом почетка школске године, 
обишли су основне школе и пр-
вацима поделили ђачке торбе. 
У оквиру манифестације Дани 
породице, 40 локалних самоу-
права представило је своје про-

наталитетне мере, а Општина 
Бач била је међу пет најбољих, 
те је изасланик председника 
Вучића, потпредседник Владе 
Милош Вучевић, уручио Повељу 
председнику Општине др Стеви 
Панићу. Обележене су две деце-
није манифестације Дани европ-
ске баштине.

22. голУбац
ПОДРШКА ПОРОДИЦИ

Реновинарана је унутрашњост 
објекта ПУ „Ласта“ и набављена 
је дидактичка опрема за вртић, 
захваљујући средствима МК 
Групе и АИК Банке, у оквиру Ре-
гионалног пројекта „Подршка 

породици“. Чланови Ловачког 
удружења уредили су ловачку 
кућу у Дворишту. У ФК „Усије“ 
постављене су плочице на спорт-
ском објекту. Такође, у МЗ Сне-
готин бетонирани су и уређени 
шанчеви, а у Радошевцу је обно-
вљен водовод.

23. Ковин
мИНИСТАРКА 
ТАНАСКОВИћ 
У СКОРЕНОВЦУ

Библиотека „Вук Караџић“ и 
Народни музеј реализовали су 
Међународну смотру археолош-
ког филма. У току је реновирање 
више објеката у кругу ковинске 
болнице. Потписан је споразум 
у вези са изградњом спортско-
рекреативног центра и ауто-кам-
па са Министарством туризма и 
омладине. Свечано је обележен 
Дан српског јединства, слободе и 
националне заставе. Министарка 
Јелена Танасковић и предсе-
дница Општине Сања Петровић 
обишле су пољопривредно газ-
динство Адријана Давида у Ско-
реновцу.

24. тител
ОБИЛАЗАК ШКОЛА

Поводом нове школске годи-
не, председник Општине Драган 
Божић и заменик председника 
Богољуб Марковић обишли су 
школе и пожелели срећан по-
четак наставе свим ученицима, 
њиховим родитељима и за-
посленима у образованом систе-
му, а посебно новој генерацији 
првака.

13. лесКовац
ДЕСЕТ ГОДИНА УКЛАЊАЊА ДИВЉИх ДЕПОНИЈА
Потпредседник  ИО СНС драган Стева-

новић, председник ГО Горан Цветановић 
и чланови Градског одбора разговарали 
су са суграђанима и делили „СНС Инфор-
матор“. Чланице Форума жена  подржале 
су манифестацију дани крушке и дани 
паприке, и организовале трибину о роди-
тељству у Грделици. Хуманитарне акције 
спровели су МО дубочица 3, Бобиште, 
Печењевце, Милентије Поповић 1, а ак-
тивисти су уредили паркове у Грданици 
у Стројковцу. Организован је обилазак 

манастира у Јашуњи за чланове МО Мар-
ко Црни 1. деценија спровођења акција 
уређења јавних површина и уклањања 
дивљих депонија обележена је чишћењем 
у насељу Анчики и садњом бреза. Завр-
шени су радови на путу Лесковац-Вучје, 
као и реконструкција водоводне мреже у 
улици Воје Николајевића и школских згра-
да у Навалину и Живкову. Градоначелник 
Цветановић одржао је састанак са дирек-
торима школа и обишао обновљену школу 
у Манојловцу, где је првацима уручио ран-

чеве које је обезбедио Град. Цветановић је 
посетио млекару у Тулову, Народну биб-
лиотеку, радове на уређењу крова Градске 
куће и на уређењу спомен-куће Косте Ста-
менковића. Амбасадор Словеније дамјан 
Бергант присуствовао је отварању излож-
бе нумизматике у Народном музеју. Гра-
доначелник и владика Арсеније потписали 
су уговор о унутрашњем уређењу храма 
Светог Симеона Мироточивог. Одржане 
су бројне тематске манифестације у граду 
и околним местима.

11. лебане
САНАЦИЈА РЕчНОГ КОРИТА
Председник ОО 

Иван Богдановић 
обишао је МО шума-
не, где се санира реч-
но корито и потпорни 
зид, а велики број 
чланова ОО учество-
вао је у овој акцији. 
Чланови МО Коњино 
уредили су зграду 
Месне заједнице. По-
дељен је „СНС Ин-
форматор“ суграђа-
нима на штанду.

17. аранђеловац
ДАН СРПСКОГ ЈЕДИНСТВА, СЛОБОДЕ И НАЦИОНАЛНЕ ЗАСТАВЕ
Потпредседник Главног од-

бора СНС Владимир Орлић при-
суствовао је састанку ОО и иста-
као важност борбе за јаку, неза-
висну и поносну Србију. Чланови 
ОО, заједно са колегама из шу-
мадије, обележили су дан срп-
ског јединства, слободе и нацио-
налне заставе. У колони возила, 
окићени српским заставама, 
продефиловали су аранђеловач-
ким улицама, а потом су преко 
шумадијских општина, дошли до 
Крагујевца, где су испред зграде 
градске администрације, уз огро-
мну заставу наше земље, посла-
ли поруку јединства. Oпштина 
је имала изложбени штанд на 
шумадијском сајму пољопри-
вреде у Крагујевцу. Одржане су 
Гулашијада у Гарашима и Трка 
1300 каплара. Обележена је 79. 
годишњица ослобођења града 
у другом светском рату. Орга-
низовани су Михољски сусрети 
села у МЗ Венчани.

14. врњачКа бања
ДАНИ ЈАПАНСКЕ КУЛТУРЕ

Обележен je дан српског је-
динства, слободе и националне 
заставе. Укупно 208 првака до-
било је по 5.000 динара поводом 
поласка у први разред. Учесни-
цима скупа „Социјална заштита 
и изазови савременог друштва“ 
обратили су се министар Нико-
ла Селаковић, државни секре-
тар Мирко Јањић и председник 
Општине Бобан Ђуровић. У 
склопу доделе награда нај-
бољим управама СКГО, Врњач-
ка Бања добила је техничку 
опрему. Министарство државне 
управе доделило је Општини 
средства за развој локалне са-

моуправе. Потписни су уговори 
за суфинансирање енергетске 
санације породичних кућа и ста-
нова. реконструисана је Улица 
хероја Чајке у Врњачкој Бањи и 
изграђен је мост у штулцу. Воз-
ни парк ЈП „шуме Гоч“ модерни-
зован је куповином комбинова-
не радне машине. Представници 
врњачке привреде и филијале 
ПИО потписали су споразуме на 
основу којих се омогућавају по-
годности корисницима пензи-
онерских картица. Председник 
Бобан Ђуровић и амбасадор Ја-
пана Акиро Имамура отворили 
су дане јапанске културе.

21. алибУнар
СТВАРАЛАШТВО СЕОСКИх ЖЕНА

Председница Општине Зора-
на Братић уручила је поклоне 
ђацима првацима. Завршена је 
рехабилитација пута од улас-
ка у добрицу до кружног тока 
који спаја Алибунар са Ковачи-
цом, Сечњем и Зрењанином. За-
вршава се изградња сеника на 
изворишту воде у улици Жарка 
Зрењанина, а код чесме у Не-
мањиној улици постављени су 
клупа и канта за смеће. Одржан 
је традиционални Селеушки 

вишебој. Председница Братић 
одликована је Орденом Светог 
Теодора Вршачког, највишим 
одликовањем Епархије банат-
ске СПЦ. Постављен је нов пар-
ковски мобилијар у Алибунару. 
Наш град био је домаћин 14. 
Сајма стваралаштва сеоских 
жена у Војводини, а манифес-
тацију у девојачком Бунару от-
ворио је потпредседник Владе 
Милош Вучевић. Одржани су 
трећи Михољски сусрети села.

10. КрагУјевац
ДРУЖЕЊЕ НА ШТАНДОВИмА
Манифестацијом „дани кне-

за Михаила“ обележено је 200 
година од његовог рођења, а 
тим поводом организоване су 
изложбе, књижевне вечери, 
промоција филателистичког 
издања...Одржан је 19. шума-
дијски сајам пољопривреде, 
највећа смотра аграра јужно од 
Саве и дунава. Поред бесплат-
них уџбеника за све ђаке прва-
ке, Град је обезбедио школски 
прибор за децу ромске нацио-
налности. Посађена су стабла 
на Tргу радомира Путника, 
чија реконструкција је у току. 
Обележен је дан српског је-
динства, слободе и националне 
заставе. Уличним фестивалом 
обележено је више од 20 го-
дина Немачко-српске развојне 
сарадње, у присуству амбаса-

дорке Немачке Анке Конрад, 
министарке Тање Мишчевић 
и градоначелника Николе да-
шића. Представници струч-
них служби Градске управе 
посетили су ромска насеља и 
грађанима приближили инфор-
мације о подношењу захтева 
за привремено прикључење на 
електро и гасну мрежу, даљин-
ско грејање, водовод и кана-
лизацију незаконито изграђе-
них објеката. Градоначелник 
дашић организовао је пријем 
грађана. Откривен је споменик 
групи Смак на Тргу омладине. 
Активисти свих месних одбора 
дружили су се на штандовима 
са суграђанима уз поделу ин-
формативног материјала. Одр-
жана је манифестације „рудни-
ку у походе“ у Каменици.

12. сУрдУлица
ЗАВРШЕН РЕГИОНАЛНИ ПУТ

Завршен је регионални пут 
Сурдулица-Сувојница-Грамађе, 
чију изградњу је финансирало 
Министарство грађевинарства, 
саобраћаја и инфраструктуре. Др-
жавни секретар Драган Стевано-
вић обишао је радове у Сувојници 

и државни пут који Сурдулицу 
спаја са селом Грамађе, и најавио 
скори завршетак радова, као и 
то да је Министарство грађеви-
нарства определило милијарду 
динара за Пчињски, Јабланички и 
Топлички округ.

МИлОШ ВУчеВИћ ОТВО-
рИО је МАнИфеСТАцИјУ 
У ДеВОјАчКОМ БУнАрУ
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26. Краљево
ПОчЕЛА ИЗГРАДЊА мОСТА 
У АДРАНИмА

У Адранима је почела изградња 
моста преко Мусине реке, на 
Ибарској магистрали, на мес-
ту старог који је у јуну уништен 

у поплавама, а министар Горан 
Весић најавио је да ће градња 
бити завршена за три месеца. На 
Изборној скупштини ГО СНС, за 
новог председника једногласно 
је изабран др Предраг Терзић, у 
присуству председника ИО СНС 
Дарка Глишића и координатора 
ИО Крста Јањушевића. У просто-
ријама Градског одбора одржан је 
радни састанак омладине.

28. сремсКи 
Карловци
мИРОВИћ И ВЕСИћ 
ОБИШЛИ РАДОВЕ

Председник Покрајинске вла-
де Игор Мировић и министар 
Горан Весић, заједно са председ-
ником Општине Сашом Стојке-
чићем, обишли су радове на ре-
конструкцији деонице државног 
пута. Обележени су Дан слобо-
де, правде и националне заста-
ве, и Дан Општине. Организован 
је дочек првака у скупштинској 
сали Општине, где су се ђацима 
представили волонтери Црвеног 
крста и где је одржана предста-
ва „Пажљивко“ Агенције за без-
бедност саобраћаја. Сва деца 
добила су на поклон флуорес-
центне наруквице са ЛЕД диода-
ма, сокиће, распоред часова и 
медењаке. Потпредседник Владе 
Милош Вучевић присуствовао је 
манифестацији Карловачка бер-
ба грожђа.

29. мали иђош
ПОСЕТА ПРЕДСЕДНИКА 
ВУчИћА

Поводом почетка нове школске 
године, председник Александар 
Вучић посетио је ОШ „Вук Ка-
раџић“, која је добила модерну 
интерактивну таблу. Активисти 
ОО уредили су двориште Предш-
колске установе „Петар Пан“ у Ло-
вћенцу. Решен је проблем велике 
количине истовареног шута на де-
понији у овом месту. Председник 

Покрајинске владе Игор Мировић 
обишао је радове на изградњи ка-
нализационе мреже у Фекетићу 
и реконструисани Дом културе у 
Ловћенцу. У свим местима обеле-
жен је Дан српског јединства, сло-
боде и националне заставе.

31. мали зворниК
ЗАмЕНА УЛИчНЕ РАСВЕТЕ

Чланови ОО организовали су 
окупљање чланова и симпатизера 
у Цулинама, а председник ОО Зо-

ран Јевтић најавио је окупљања и 
у осталим месним одборима. Биб-
лиотека у Малом Зворнику добила 
је модерну галерију, са музејском 
поставком, у оквиру  пројекта на 
конкурсу „Градови у фокусу“ Ми-
нистарства културе. Новоизграђе-
ну галерију отворила је потпред-
седница Владе и министарка 
културе Маја Гојковић, на Дан 
општине. У месним заједницама 
настављена је уградња ЛЕД улич-
не расвете и до сада је око 90 од-
сто живиних светиљки замењено 
паметним сијалицама.

32. владимирци
чИШћЕЊЕ ДЕПОНИЈЕ 
У ЈАЛОВИКУ

Активисти ОО обилазе социјал-
но угрожене породице и уручују 
пакете са прехрамбеним и хи-
гијенским производима, а одржа-
вају и штандове на којима деле 
„СНС Информатор“, страначки ма-
теријал и разговарају са грађани-
ма. Очишћена је дивља депонија 
у Јаловику, у сарадњи Општине 
и Министарства заштите живот-
не средине. Локални и страначки 
функционери редовно разговарају 
са грађанима у циљу решавања 
проблема са којима се сусрећу.

34. велиКа Плана
РЕКОНСТРУКЦИЈА ПУТЕВА

Шеф Одељења за сарадњу Де-
легације ЕУ у Србији Никола Беро-
литни обишао је ОШ „Карађорђе“, 
реновирану средствима ЕУ ПРО и 
локалне самоуправе. Почела је ре-
хабилитација пута Велика Плана 
- Марковац. Потписани су налози 
за рехабилитацију путева Велика 
Плана - Лозовик, Савановац - Сме-
деревска Паланка и Доња Ливади-
ца - Велика Плана. Министарство 
културе и Општина финансирају 
радове на санацији цркве Захвал-
нице у Радовањском лугу, као и 
обнову локалног пута. Подељена 
су 44 уговора за мере самозапо-
шљавања. Министарка Ирена Вујо-

вић обишла је радове на рехабили-
тацији система за пречишћавање 
отпадних вода, које финансира 
Министарство заштите животне 
средине. Такође, у својству чла-
на Председништва СНС, дружила 
се са активистима и грађанима 
на штанду СНС. Амбасадор Азер-
бејџана Камил Касијев посетио је 
Велику Плану и манастир Копо-
рин. Активисти ОО разговарају са 
грађанима на штандовима.

36. шид
РАЗГОВОРИ СА 
ГРАђАНИмА

Председник ОО СНС Зоран Се-
меновић обишао је месне заједни-
це Гибарац и Кукујевци, и решавао 
проблеме грађана, а сваког по-
недељка разговара са грађанима 
Шида у страначким просторијама. 
Чланови ОО сваке среде и суботе 
разговарају са суграђанима и деле 
„СНС Информатор“. Угостили 
смо чланице Председништва СНС 
Ирену Вујовић и Сару Павков, које 
су обишле активисте на штанду. У 
Шиду је отворен нови вртић, а на 
иницијативу председника Алек-
сандра Вучића започета је рехаби-
литација пута Шид-Кукујевци.

37. лаПово
ОГРАДА ОКО ВРТИћА

У току је поновна изградња огра-
де око ПУ „Наша младост“ у Лапову, 
а радове финансира Општина. Ста-
ра ограда срушена је због дотраја-
лости, а изградњом нове, обезбе-
диће се сигурно обављање васпит-
но-образовног рада у установи.

38. ириг
ЈЕСЕЊЕ мАНИФЕСТАЦИЈЕ

Председник Општине Тихомир 
Стојаковић уручио је кључеве но-
вог возила Црвеном крсту. Мани-
фестација Михољски сусрети села 
одржана је у Нерадину, Фијаке-
ријада у Малој Ремети, а Пударски 
дани у Иригу, уз богат програм и 
посету министарке Ирене Вујовић. 
Крушедол Село добило је своју 
манифестацију „Одкуд идеш, Ни-

кола“. Реконструише се зелена 
пијаца у Врднику.

39. сУботица
НОВЕ КАНТЕ И КОНТЕЈНЕРИ

Између Покрајинског секре-
таријата за урбанизам и заштиту 
животне средине, Града Суботи-
це и општина Бачка Топола, Мали 
Иђош, Сента, Чока и Нови Кнеже-
вац закључени уговори о давању 
на коришћење канти и контејнера 
за комунални отпад. Градоначел-
ник Стеван Бакић уручио је кључе-
ве новог санитетског возила Дому 
здравља. Јаслени објекат ПУ„Наша 
радост“ проширен је за 120 ква-
драта и омогућава пријем још 60 
малишана. Закључени су споразу-
ми о пословно-техничкој сарадњи 
Слободне зоне Суботица са дру-
гим слободним зонама у Србији, 
хотелима, факултетима... Градона-
челник Бакић присуствовао је све-
чаном пријему бруцоша на Високу 
техничку школу струковних сту-
дија. Одржан је 30. Међународни 
фестивал позоришта за децу. При-
годним програмима обележени су 
Завичајни дани и Дан града.

40. лозница
ОБЕЛЕЖЕН ДАН СРПСКОГ 
ЈЕДИНСТВА, СЛОБОДЕ И 
НАЦИОНАЛНЕ ЗАСТАВЕ

Чланови МО Плоча и МО Башче-
луци косили су траву и орезивали 
растиње у свом месту, а чланови 
МО Зајача уредили су плато и дво-
ришта код цркве. Обележена је 
109. годишњица Гучевске битке. У 
сарадњи МО Липнички Шор и КУД 
„Фрула“, уређен је простор Дома 
културе. На предлог МО Воћњак, 
домаћинство Мирослава Комарче-
вића добило је нову ПВЦ столарију. 
Чланови МЗ Трбушница дочекали 
су грађане који су учествовали у Гу-
чевском маршу, а чланови МЗ Под-
риње учествовали на Чорбијади у 
Брањеву. Свечано је обележен Дан 
српског јединства, слободе и нацио-
налне заставе. Завршен је јубиларни 
90. Вуков сабор. Одржан је народни 
скуп у Јадранској Лешници, којем су 
присуствовали председник ГО Ви-
доје Петровић, Жељко Марјановић, 

потпредседници, чланови... Петро-
вић је разговарао са најстаријим 
суграђанима и обећао подршку Гра-
да у организацији обележавања 50 
година рада Удружења пензионера. 
У просторијама ГO СНС одржан 
је састанак Интернет тима. Ми-
нистарка здравља Даница Грујичић 
присуствовала је обележавању 165 
година рада Специјалне болнице за 
рехабилитацију у Бањи Ковиљачи.

41. КиКинда
УџБЕНИЦИ И ШКОЛСКИ 
ПРИБОР ЗА ђАКЕ

У завршној фази су радови на из-
градњи новог објекта на стадиону 
Фудбалског клуба „Козара“ у Банат-
ском Великом Селу. Град Кикинда је 
за 450 ђака првака обезбедио бес-
платне уџбенике и школски прибор. 
Граду је припало пет милиона дина-
ра на основу конкурса Покрајинске 
владе за уклањање дивљих депо-
нија у околним селима. Завршена 
је реализација прекограничног 
пројекта којим је озелењен и уређен 
простор на Старом језеру.

42. жабари
ПОмОћ ЦВЕћАРИмА, 
ВОћАРИмА И 
ПОВРТАРИмА

Расписана су два јавна позива 
за доделу подстицајних средста-
ва за инвестиције у пољопривре-
ди - сектор воћа, грожђа, поврћа 
и цвећа, за подизање и опремање 
пластеника за производњу.

43. ћићевац
НОВА СТОЛАРИЈА 
У ШКОЛАмА

Замењена је столарија у ОШ 
„Доситеј Обрадовић“, истурено 
одељење у Горњој Лучини, и ОШ 
„Војвода Пријезда“, истурено 
одељење у Град Сталаћу. Урађени 
су тротоари око школе у Сталаћу. 
Изграђено је дечије игралиште у 
Лучини, а гради се још једно у Ста-
лаћу и обнавља се спортски терен 
у Плочнику. Наше активисткиње 
учествовале су на скупу Уније 
жена СНС Расинског округа.

25. нови сад

ОТВАРАЊЕ ВЕРТИКАЛНОГ КЕЈА

Градоначелник Милан Ђурић присуство-
вао је уручењу медицинске опреме за ги-
неколошко одељење дома здравља, који је 
спровела компанија НИС. Амбасадор русије 
Александар Боцан-Харченко био је гост гра-
доначелника Ђурића и, том приликом, изра-
зио је задовољство због отварања Центра 
за руски језик у Гимназији „Јован Јовановић 
Змај“. Градоначелник Ђурић присуствовао 
је отварању нове Културне станице „Степа-
новићево“, обишао је радове на обнављању 

Змајевачког пута и угостио познатог мотива-
ционог говорника Ника Вујичића. Заједно са 
министром Гораном Весићем, присуствовао 
је пуштању у рад вертикалног кеја за бржи 
претовар робе, који је изградила компанија 
„DP World“ у Луци Нови Сад. Уприличио је 
и пријем за делегацију Европског шумарског 
института, у присуству министарке науке др 
Јелене Беговић, државне секретарке Саре 
Павков и представника покрајинских се-
кретаријата, универзитета, факултета, ин-

ститута... Градоначелник Ђурић, министар 
Братислав Гашић и председник Покрајинске 
владе Игор Мировић присуствовали су от-
варању нове зграде Полицијске испоставе 
„Стари град“. Чланови свих месних одбора 
разговарали су са суграђанима на пулто-
вима, а најмлађим суграђанима донирали 
су бицикле. Активисти МО Ченеј садили 
су биљке, активисти МО Адице уредили су 
двориште вртића, а активисти МО Телеп ук-
лањали грање после олује.

27. власотинце
ПОКЛОН ЗА СВАКОГ 
ђАКА ПРВАКА

Општина је обезбедила за 
сваког ђака првака по 10.000 
динара. Мештани Црнатова 
добили су асфалт. Општина је 
урадила припремне радове за 
три километра пута, а заврш-
ни слој финансирало је Ми-
нистарство грађевинарства, 
саобраћаја и инфраструктуре. 
Постављен је гребани асфалт 
на путу Гуњетина - Комари-
ца. расписан је јавни позив за 
суфинансирање мера енер-
гетске санације. Одржана је 
манифестација Укуси југа, на 
којој су излагали мали произ-
вођачи хране, пића и ручно 
рађених производа. Библи-
отека је добила нову опрему 
од Министарства културе и 
3.000 књига од Војне болни-
це у Нишу. Мали сајам спорта 
отворио је председник Спорт-
ског савеза Србије давор 
штефанек.

35. КрУшевац
ДРУЖЕЊЕ СА ГРАђАНИмА И УРЕђЕЊЕ ОКОЛИНЕ
У Великом  шиљеговцу одржан је Фестивал 

украсног садног материјала. Чланови МО Јасика 
и Уније жена организовали су разговор са грађа-
нима и поделу „СНС Информатора“. Председница 
ГО Невена Ђурић и потпредседница рада Јокси-
мовић Змејкоски обезбедиле су детету из Каони-
ка, једном од најбољих ђака, школски прибор из 
личних средстава. Одржан је састанак чланица 
Уније жена са женама из Александровца, Бруса, 
Трстеника, Ћићевца и Варварина. Чланови Савета 
за спорт донирали су фудбалске лопте клубовима 
у Јасики и Модрици. Наши функционери, на челу 
са Невеном Ђурић, разговарали су са пољопри-

вредницима у Каонику, Великом шиљеговцу и 
рибарама. У МЗ дедина организовано је мерење 
шећера и притиска заинтересованим мештанима. 
Активисти МО Мудраковац и МО Мало Головоде 
уредили су двориште и споменик Милоју Закићу. 
Министарка здравља даница Грујичић посетила 
је Општу болницу и амбуланте у Каонику и Вели-
ком шиљеговцу. Обележен је дан српског једин-
ства, слободе и националне заставе. Одржана је 
Фијакеријада код излетишта Кисела вода. На Тргу 
глумаца организована је акција поделе „СНС Ин-
форматора“, а акција разговора са грађанима на 
штанду у МО Багдала.

30. зрењанин
ПРИЈЕмИ ГРАђАНА И АКЦИЈЕ УРЕђЕЊА

Изасланик председника 
Александра Вучића, потпред-
седник Владе Милош Вучевић 
отворио је манифестацију дани 
породице у Перлезу, коју орга-
низују Министарство за бригу 
о породици и Град Зрењанин. 
Град је и ове године обезбедио 
бесплатне уџбенике и школ-
ски прибор за ђаке прваке. 
Покрајински секретар Немања 
Ерцег уручио је уговор о додели 
бесповратних средстава Граду 
за санацију дивљих депонија. 
Потписани су уговори за доде-
лу сеоских кућа у Белом Блату, 
Томашевцу и Ечки. Градоначел-
ник Симо Салапура наставио 
је кампању „да нам села буду 

ближа“ разговором са мешта-
нима Елемира. Зрењанин ће 
се кандидовати за титулу На-
ционалне престонице културе 
Србије 2025. године. Пројекту 
„Пензионерске картице нове 
генерације“ придружило се 14 
привредних субјеката, јавних 
предузећа и установа. Пред-
седник ГО СНС Симо Салапура 
одржао је пријеме за грађане 
у просторијама странке. Акти-
висти МО Перлез уредили су 
шеталиште поред Бегеја, акти-
висти МО Арадац очистили су 
јавне површине, чланови МО 
Томашевац сеоско гробље, а 
чланови МО Лазарево окречили 
су зграду вртића.

33. црна трава
ПОКЛОНИ ЗА 
УчЕНИКЕ

Поводом почетка школске 
године, представници Канце-
ларије за младе и Омладин-
ског клуба посетили су учени-
ке Ош „Александар Стојано-
вић“ и поклонили им школски 
прибор. децу у истуреним 
одељењима у селима Град-
ска и Састав река почастили 
су слаткишима и соковима. 
Чланови и симпатизери СНС 
присуствовали су централној 
манифестацији прославе дана 
српског јединства, слободе и 
заставе у Нишу.

грАДОнАчелнИК МИлАн ЂУрИћ СА 
МИнИСТрОМ гОрАнОМ ВеСИћеМ

... И СА СВеТСКИ ПОЗнАТИМ МОТИВАцИОнИМ 
гОВОрнИКОМ нИКОМ ВУјИчИћеМ
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49. осечина
АСФАЛТ У ДРАГИЈЕВЦИмА

Урађен је асфалтни пут у селу 
Драгијевици, а радове су обишли 
председник ОО Никола Томић 
и његови сарадници. Свечано је 
обележен Дан ослобођења у Дру-
гом светском рату.

50. сомбор
СЕћАЊЕ НА хЕРОЈА 
ЈАНОША РАУКА

Представници Града обишли су 
све основне школе и поделили ђа-
цима првацима пригодне поклоне. 
Одржан је четврти Меморијални 
турнир у боксу „Мирослав Гуцуња“. 
Министарка Јелена Танасковић 
и државна секретарка Душанка 
Голубовић посетиле су винарију 
у Риђици. Потпредседник Владе 

Милош Вучевић, државни секретар 
Миле Карановић, градоначелник 
Антонио Ратковић и представници 
борачких удружења положили су 
венце на споменик хероју Јаношу 
Рауку. Градоначелник Ратковић и 
већница Анита Стојаков угостили 
су младе Сомборце који су освоји-
ли бронзане медаље на Европској и 
светској олимпијади из географије 
и информатике. Сомбор се пред-
ставио на манифестацији Дани 
породице у Перлезу. Градоначел-
ник Ратковић обишао је радове на 
реконструкцији зграде МЗ Телечка 
и на асфалтирању пута Кљајићево-
Телечка, а организовао је и кам-
пању о безбедности у саобраћају. 
Уприличено је потписивање угово-
ра о додели стипендије Града. По-
стављено је дечије игралиште у на-
сељу Чичови. Завршава се уређење 
приступних путева ка мосту на 
Апатинском путу и проширивање 

пешачко-бициклистичке стазе. 
Градоначелник је обишао радове 
на реконструкцији Омладинског 
центра. Одржан је састанак ГО, а 
штандови су организовани у Сом-
бору, Колуту и Бачком Брегу.

51. Кладово
ШЕСТ ОБНОВЉЕНИх
 ПАРКОВА ЗА ДЕЦУ

Дечији паркићи на шест ло-
кација, захваљујући улагањима 
Општине, биће уређени по нај-
савременијим стандардима и оп-
ремљени новим мобилијаром. У 
ОШ „Вук Караџић“, уз интонирање 
химне „Боже правде“, приређен је 
пријем ђака првака. Свечаној це-
ремонији присуствовали су ђаци, 
родитељи, васпитачи, учитељи и 
представници локалне самоуправе. 
Поред бесплатних уџбеника од ло-

калне самоуправе, прваци су доби-
ли и пригодне поклоне од Савета 
за безбедност саобраћаја и слатке 
пакетиће од компаније „Бамби“.

52. Пландиште
ОБНОВА ЛОКАЛНИх 
ПУТЕВА

У току је санација саобраћај-
ница на деоницама Пландиште 
- Јерменовци и Пландиште - Бари-
це. Покрајина финансира радове 
на санацији санитарног чвора у 
школи у Милетићеву. Започето 
је уклањање дивљих депонија, у 
сарадњи са Министарством заш-
тите животне средине, у Маргити, 
Пландишту, Купинику, Банатском 
Соколцу... Дом здравља, на основу 
протокола о сарадњи са Покрајин-
ским секретаријатом за здравство, 
добио је могућност коришћења 

покретног мамографа. У Барица-
ма и Великом Гају пошљунчавају 
се улице. ЈП „Полет“, у сарадњи 
са предузећем „Екостар пак“, 
покренуло је акцију рециклаже. 
Поводом Дана српског јединства, 
слободе и националне заставе, 
разговарали смо са суграђанима и 
делили заставице Србије.

62. лајКовац
ДРУЖЕЊЕ СА чЛАНОВИмА

Редовно одржавамо састанке ОО 
и свих месних одбора. Дружењу са 
члановима и симпатизерима стран-
ке у Рубрибрези присуствовали су 
председник ОО Андрија Живковић 
и функционери. Активисти редов-
но одржавају штандове, деле „СНС 
Информатор“ и пропагандни ма-

теријал. Дан Општине обележен је 
свечаном академијом. Настављена 
је реализација пројекта „Помоћ у 
кући“, који Општина годинама ус-
пешно спроводи са Центром за со-
цијални рад.

63. Прибој
ЗАДРЖАТИ мЛАДЕ НА СЕЛУ

Пољопривредницима је пред-
стављен пројекат „Перспективе за 
младе у руралним срединама“, који 
у оквиру Немачке развоје агенције 
спроводи ГИЗ, у партнерству са 
Министарством туризма и омла-
дине. Председник Општине Лазар 
Рвовић уприличио је пријем за ко-
шаркаша Марка Гудурића и уручио 
му Плакету најуспeшнијег спорти-
сте Прибоја свих времена. Америч-

ка агенција за међународни развој 
УСАИД и Општина потписали су 
меморандум за енергетску обнову 
стамбених зграда. У Ћетањи су ас-
фалтиране две деонице пута.

64. Ковачица
ПРИхВАћЕНА 
НОмИНАЦИЈА ЗА 
УНЕСКО ЛИСТУ

Чланица ОО Маријана Мелиш 
учествовала је на Фестивалу сло-
вачког наивног сликарства, а ми-
нистарка културе Маја Гојковић 
обавестила јавност да је прихваће-
на номинација словачког наивног 
сликарства за упис у листу немате-
ријалног културног наслеђа УНЕ-
СКО-а. Обележен је Дан српског 
јединства, слободе и националне 

заставе, а чланови ОО су тим по-
водом разговарали са суграђа-
нима на штанду у центру града, 
делили заставице и промотивни 
страначки материјал. Одржани 
су редовни састанци ОО и мес-
них одбора. Чланови МО Самош 
поклонили су школи у свом месту 
потрепштине које ће користити у 
раду са децом.

65. алеКсандровац
ВОДА И НОВИ АСФАЛТ

У току је асфалтирање деони-
це пута у МЗ Рогавчина и деони-
це пута у насељу Витково. Зах-
ваљујући инвестицији локалне 
самоуправе, мештани засеока 
Бели Поток у МЗ Плоча добили су 
здраву пијаћу воду.

53. ниш

ЗБОР ВОЈСКЕ СРБИЈЕ У НИШКОЈ ТВРђАВИ

44. грачаница
СВЕ ВИШЕ БЕБА
Подељен је школски при-

бор свим ђацима првацима. У 
Клиничко-болничком центру 
Приштина са седиштем у Гра-
чаници забележен је пораст од 
29 новорођених беба у односу 
на исти период претходне го-
дине. Организован је обила-
зак корисника подстицајних 
средстава за развој привреде и 
пољопривреде, које додељује 
Канцеларија за КиМ.

канцеларија за косово и метохију

ПЕТКОВИћ СА АмБАСАДОРИмА У БРИСЕЛУ
Директор Канцеларије за Косово и Ме-

тохију и преговарач Београда у дијалогу са 
Приштином Петар Петковић одржао је у Бри-
селу радни састанак за амбасадоре, представ-
нике држава чланицa ЕУ, као и представнике 

Европске комисије и Европске спољонополи-
тичке службе, на којем их је детаљно инфо-
рмисао о актуелној политичко-безбедносној 
ситуацији на КиМ. Истакао је да је неопходна 
објективна истрага о догађајима у Бањској, 

затражио хитно повлачење специјалних једи-
ница тзв. Косовске полиције са севера КиМ и 
успостављање конкретних корака ка форми-
рању ЗСО. Такође, саговорнике је детаљно 
упознао са тешким положајем Срба на КиМ.

ПАмЕТНЕ ТАБЛЕ ЗА СВЕ ШКОЛЕ

Компанија „Телеком Србија“, 
на иницијативу председника 
Александра Вучића, донирала 
је паметне табле и спортску оп-

рему српским школама на КиМ 
у циљу осавремењивања наста-
ве. Опрема је подељена шко-
лама у Лепосавићу, Звечану, 

Косовској Митровици, Зубином 
Потоку, Грачаници, Лапљем 
Селу, Гуштерици, Штрпцу, Ку-
сцу и Ранилугу.

45. КосовсКа 
митровица
ДЕчИЈА НЕДЕЉА

Одржана је манифестација Дечија 
недеља, у којој су деца низом активнос-
ти и кроз игру ширила љубав и пошто-
вање.

46. гњилане
НОВИ ВРТИћ

У селу Горње Кусце почео је са радом 
новоизграђени вртић, који је саграђен 
и опремљен средствима Канцеларије за 
КиМ. Реч је о издвојеном одељењу ПУ 
„Колибри“ из Коретишта.

47. истоК
ПОмОћ ЈАНКОВИћИмА

Повратничкој породици Душана Јан-
ковића из села Благача у Општини Ис-
ток обновљен је помоћни објекат, који 
је потпуно изгорео у пожару, а средства 
је обезбедила Канцеларија за КиМ.

48. КосовсКо 
Поморавље
ПОДЕЛА мАШИНА И ОПРЕмЕ

Мештанима Косовског Поморавља 
додељене су вредне машине и опрема 
за развој прерађивачке и привредне де-
латности. Представници Канцеларије 
за КиМ обишли су добитнике средстава 
додељених на конкурсу. Сви ђаци прва-
ци из српских средина на КиМ добили 
су ранчеве и школски прибор од Канце-
ларије за КиМ.

57. ПалилУла
ШТАНДОВИ У СВИм НАСЕЉИмА

У насељима Делијски вис, Расадник, 
Палилула, Гаврило Принцип, Црвена 
звезда, Ледена стена и Девети мај ак-
тивисти ОО разговарали су са суграђа-
нима на штандовима. Чланови Уније 
младих обележили су Међународни 
дан мира интерактивном трибином, а 
чланови Савета за здравство обишли су 
житеље у сеоским подручјима.

58. Пантелеј
НОВИ АСФАЛТ

Градоначелница Драгана Сотиров-
ски и председница ГО Пантелеј Наташа 
Станковић разговарале су са мештани-
ма Кнез Села. После завршетка асфал-
тирања Гетеове улице у Доњој Врежи-
ни, започети су радови у бочним улица-
ма. Одржан је Гастро фест.

59. нишКа бања
ОБИЛАЗАК СУГРАђАНА

Чланови Савета за здравство обила-
зили су суграђане, делили страначки 
материјал и разговарали о очувању 
здравља. Активисти МО Просек раскр-
чили су растиње са пута до старог села.

60. алеКсинац
УРЕђЕЊЕ ПАРКОВА

Изграђен је пропуст на бујичном во-
дотоку у насељу Суботинац, наставље-
но је уређење градског парка и спомен 
комплекса, уређена је улица Васе Ни-
колића... Омладинци ОО очистили су 
парк код споменика у Прћиловици.

Градоначелница Драгана Сотировски чес-
титала је почетак нове школске године учени-
цима, просветним радницима и запосленима у 
образовним и васпитним установама. Заједно 
са премијерком Аном Брнабић присуствовала 
је обележавању 20 година пословања компа-
није „Филип Морис“ у Србији. Поводом Дана 
српског јединства, слободе и националне 
заставе, Војска Србије одржала је тактич-
но-технички збор у Нишкој тврђави, којем 
су присуствовали председник Србије Алек-
сандар Вучић, председник Републике Српске 
Милорад Додик, министар Милош Вучевић... 
Сотировска је разговарала и са председником 
Покрајинске владе Игором Мировићем и са-

гласила се да је за велике градове важна из-
градња индустријских зона.  

Први у Србији покренули смо нову услугу со-
цијалне заштите - Саветовалиште за децу жртве 
насиља. Град је обезбедио 35 комплета књига за 
српске ђаке у Ораховцу, а пут Косова и Метохије 
однела их је ученица Павлина Радовановић. Ма-
нифестација Дани Српске у Србији трајала је се-
дам дана у 11 градова, међу којима је био и Ниш. 
Гради се прва Кишна башта на углу улица Рент-
генове и Драгише Цветковића. У Кованлучкој 
улици наставља се изградња тротоара, а граде 
се и четири хоризонтална успоривача саобраћаја 
у Књажевачкој улици. Настављамо са праксом 
пријема грађана.

54. црвени Крст
РАЗГОВОР СА ГРАђАНИмА

чланови Савета за правна 
питања приближили су грађа-
нима процедуру за добијање 
привременог прикључка на 
струју, воду, гасовод, топ-

ловод и канализацију. функ-
ционери и активисти оо 
сваког викенда разговарају 
са грађанима и деле „СнС ин-
форматор“. председник оо 

драган Станковић уручио је 
пакете са храном и кућном хе-
мијом социјално угроженим 
породицама, купљене сред-
ствима функционера.

61. гаџин Хан
ОБНОВА БАЗЕНА И ЗГРАДЕ ШКОЛЕ

Завршен је базен у Доњем Душнику, а ре-
конструкцију су финансирали ЕУ и Општи-
на. Пројекат побољшања енергетске ефи-
касности школске зграде финансирали су 
Општина и Министарство рударства и енер-
гетике.

55. ражањ
чАРОЛИЈЕ ИЗ ЦРЕПУЉЕ

Активисти ОО дали су допринос у орга-
низовању гастро-туристичке манифестације 
Чаролије из црепуље, коју је посетила и др-
жавна секретарка Ивана Поповић. Такође, 
помогли су у изградњи излетничког компле-
кса на Варници.

56. сврљиг
ДРУЖЕЊЕ С ПЕНЗИОНЕРИмА

Министарство културе и Општина финанси-
рају реконструкцију зграде Центра за туризам, 
културу и спорт. Поводом Међународног дана 
старијих особа, чланови ОО организовали дру-
жења са пензионерима.
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67. КУла
ПОСЕТА мИНИСТАРКЕ 
ТАНАСКОВИћ

Председник Општине Дамјан 
Миљанић разговарао је са грађа-
нима у свим местима. У основним 
школама одржани су пријеми за 
ђаке прваке. Општина је обезбе-
дила бесплатне уџбенике и прибор 
за све прваке. Одржани су Дани 
традиције, у организацији Мађар-
ског културног центра. Министар-
ка Јелена Танасковић посетила 
је пољопривреднике у Липару. 
Покрајинска влада обезбедила је 
средства за санацију амбуланте у 
Црвенки. Почела је реконструкција 
Великог моста у Сивцу. Одржана је 
прва Кану регата, манифестација 
Лагдани, затим Слатки дани у срцу 
Бачке и Штрапаријада. Потписан је 
уговор о финансирању адаптације 
зграде Музеја и Градске библиоте-
ке. Дом здравља организује велики 
број превентивних акција. Пред-
седник Миљанић присуствовао је 
обележавању 100 година од осни-
вања Нове Црвенке. Почели су ра-
дови на игралишту у центру Куле.

68. горњи 
милановац
ДРУЖЕЊЕ У ПОЛОмУ

Председник Општине Дејан Ко-
вачевић примио је Захвалницу за 
предузимање мера заштите и спаса-
вања људи од елементарних непо-
года и других несрећа од Сектора 
за ванредне ситуације. Наставља се 
изградња затвореног базена. У МЗ 
Доња Врбава уређен је пут ка школи 
и замењен је кров на Дому културе. 
Изграђени су нови метри асфалта у 
МЗ Озрем и МЗ Брђани. Наши акти-
висти организовали су дружење са 
мештанима Полома. Љубиша Ан-
тонијевић, директор Дома ученика 
средњих школа Београд, уручио је 
два коша школи „Краљ Александар 
Први“. Додељена је награда „Мија 

Алексић - бити глумац“ Бранимиру 
Брстини, а у Дому културе је, месец 
дана пре премијере, приказано ост-
варење Радоша Бајића „Хероји Ха-
лијарда“. Компанија „Дак комерц“ 
донирала је возило Центру за со-
цијални рад. У току је замена крова 
на парохијском дому Храма свете 
тројице.

69. бечеј
АСФАЛТИРАЊЕ УЛИЦА

Након асфалтирања Пролетер-
ске и Синђелићеве улице у Бечеју, 
асфалтирана је и улица Шипош 
Јаноша у Бачком Петровом Селу. 
У Бачком Градишту обновљен је 
део улице Светозара Марковића. 
Покрајински секретаријат за енер-
гетику, грађевинарство и саобраћај 
суфинансираће изградњу пешач-
ко-бициклистичке стазе од Бачког 
Градишта до Бисерног острва. По-
водом Светског дана старијих осо-
ба, организована је чајанка у Ба-
чком Петровом Селу. Председник 
Општине Вук Радојевић отворио је 
Завичајне дане на Шиштаку.

70. КУчево
ПОКЛОНИ ЗА мАЛИШАНЕ

Председник Општине Иван Раји-
чић посетио је сва три објекта ПУ 
„Лане“ и малишанима уручио слат-
ке пакетиће, поводом почетка нове 
школске године. Такође, поделио 
је и бесплатне уџбенике ученици-
ма првог и петог разреда основних 
школа. Заједно са замеником пред-
седника Ненадом Микићем, обишао 
је и радове на асфалтирању улица 
Царице Милице и 7. јула. Заједно са 
функционерима и активистима ОО, 
разговарао је са грађанима на штан-
довима, уз поделу страначког про-
мотивног материјала. Одржана је 
Гулашијада и акција чишћења смећа 
око корита реке Пек. У присуству 
представника Министарства при-
вреде, Рајичић је потписао увођење 

у радове за пројекат „Подизање ту-
ристичких капацитета кроз асфал-
тирање улица у Кучеву и Гложани“. 
Чланови Савета за безбедност са-
обраћаја поделили су ауто-седишта 
за бебе. Одржан је састанак пово-
дом почетка рада станице за одла-
гање отпада у Петровцу на Млави.

71. свилајнац
НАСТАВАК РАДОВА 
У КРИВОЈ чАРШИЈИ

Обезбеђени су ранчеви за све 
ђаке прваке, а уручила их је заме-
ница председника Општине Дра-
гана Радевић. Центар за бригу о 
породици и Центар за социјални 
рад поделили су школски прибор 
свим корисницима. За 12 учени-
ка Пољопривредно-ветеринарске 
школе уручени су уговори о дона-
цији средстава из Фонда за подрш-
ку младим пољопривредницима, 
чије су оснивање финансијски 
подржале Општина и Фондација 
Ана и Владе Дивац. Скупштина 
општине донела је одлуку о бес-
платном превозу за све пензионере 
са примањима до 30.000 динара. 
Настављена је реконструкција 
Криве чаршије и улице Радомира 
Бисића. Завршено је асфалтирање 
пута од Мачевца до Војске и по-
следње деонице пута од Седлара 
до Купиновца. Најбољим студен-
тима уручене су награде од по 
100.000 динара. Ове године право 
на награду имало је 50 студената 
са просеком оцена изнад девет.

72. врање
ПАКЕТИ СА 
НАмИРНИЦАмА

Активисти Савета за социјална 
питања ГО помогли су суграђани-
ма који су у тешкој материјалној 
ситуацији и донирали пакете са 
намирницама, припремљене из 
личних средстава.

73. неготин
УЛАГАЊЕ У ВРТИћ

Локална самоуправа наставила 
је са континуираним улагањем у 
вртић, у циљу унапређења услова 
за боравак најмлађих. Ове године, 
највише средстава уложено је у об-
нављање мокрих чворова, набавку 
лаптопова и решавање питања 
грејања.

74. зајечар
ОБНОВА ЗДРАВСТВЕНОГ 
ЦЕНТРА

Град је био домаћин концерта 
пијанисте Стефана Ђоковића, који 
је део пројекта „Са Моцартом на 
крилима музике“, под покрови-
тељством прве даме Тамаре Вучић. 
Министар Марко Благојевић и др-
жавни секретар Миљан Ранђело-
вић, заједно са градоначелником 
Бошком Ничићем и директором 

Здравственог центра Мирославом 
Стојановићем, обишли су радове 
на реконструкцији и доградњи 
Дечијег одељења. Одржан је осми 
Фестивал хришћанске културе, 
који је свечано отворио градо-
начелник  Ничић. Амбасадорка 
Румуније Силвија Давидоју раз-
говарала са градоначелником у 
Градској управи. Компанија „Хеи-
некен“ и НАЛЕД потписали су спо-
разум о сарадњи, чиме је покренут 
пројекат „Резервоар“. Такође, пот-
писан је и споразум за обнављање 
три чесме и једног артеског буна-
ра.

75. вршац
ТРАДИЦИОНАЛНИ ДАНИ 
БЕРБЕ ГРОЖђА

Град Вршац учествовао је на 
манифестацији Дани породице у 
Перлезу. Поводом обележавања 
годишњице рођења Жарка Зрења-
нина, у Избишту је одржан помен 
и положени су венци. Удружење 
жена из Месића организовало је 
манифестацију „Богатство пре-
дака“. У Уљми је отворен огранак 
Градске библиотеке. Дан румун-
ског језика обележен је програмом 
у Градској кући. Град и ЈКП „Други 
октобар“ отпочели су поделу нове 
туре канти и контејнера. Градо-
начелница Драгана Митровић 
посетила је Сајам стваралаштва 
сеоских жена у Војводини у Де-
војачком Бунару. Такође, отвори-
ла је изложбу грожђа, воћа и вина 
у Градској кући, поводом 65. Дана 
бербе грожђа. Активисти МО 12. 
Војвођанских бригада очистили су 
пролаз између Дрварске и Прво-
мајске улице. Покрајинска влада 
финансира радове на објектима 
Опште болнице.

76. рача
ЗАСТАВЕ НА ШТАНДУ

Поводом обележавања Дана 
српског јединства, слободе и на-
ционалне заставе, функционери и 
активисти ОО одржали су штанд 
испред Дома културе, на којем 
се вијорио велики број српских 
застава. Као и месецима уназад, 
наши активисти разговарају са 
грађанима на штанду сваког пет-
ка.

77. трговиште
ОБЕЛЕЖЕН ДАН ОПШТИНЕ

Дан општине и 80 година од ос-
лобођења у Другом светском рату 
обележено је свечаном седницом 
СО и полагањем венаца. Пошту 
страдалима одали су министар 
Александар Мартиновић, пред-
седник Општине Ненад Крстић и 
бројне делагације. Као специјал-
ном изасланику председника Ре-
публике, министру Мартиновићу 
уручено је највише општинско 
признање.

66. трстениК
ГАШИћ СА АКТИВИСТИмА

Одржан је редовни са-
станак чланица Уније жена. 
Такође, члан Председнишва 
СНС Братислав Гашић при-

суствовао је састанку ОО 
СНС и разговарао са члан-
ством о будућим активност-
има.

Повереница ГО CHC Београд Ана Брнабић 
разговарала je са омладином општинских од-
бора Младеновац и Обреновац о актуелним 
питањима која се тичу унапређења живота, 
као и о будућим активностима. Састанку су 
присуствовали и Милорад Грчић, Мирослав 
Чучковић, Александар Мартиновић и Михаи-
ло Јовановић.

Повереница Брнабић угостила је чланове 
Градске организације глувих. Састанку су при-
суствовали Тибор Илић и Војислав Ђорђевић, 
као и повереник секретара ГО СНС Алексан-
дар Кемивеш, повереница Савета за социјал-

на питања Наташа Станисављевић и члан ГО 
Михаило Јовановић. Поводом нове школске 
године, ГО СНС обрадовао је поклонима више 
од 3.000 ђака првака.

Чланови Савета за социјална питања и чла-
нови ОО СНС Лазаревац дружили су се са 
породицом Славице Пантелић из Барошевца, 
уз пригодне поклоне, које су обезбедили из 
личних средстава.

Члан ГО Михаило Јовановић, председник 
ОО СНС Сурчин Милош Дангубић и чланица 
Савета за социјална питања Сања Караџић 
посетили су породицу Маринковић и гимна-

зијалцу Матеји Маринковићу, члану Центра 
за таленте Земун, награђиваном на бројним 
градским и републичким такмичењима за 
ИТ, поклонили лаптоп рачунар, обезбеђен 
из личних средстава. Поводом Међународ-
ног дана старијих особа, Јовановић је уру-
чио поклоне најстаријим члановима ОО СНС 
Звездара, такође обезбеђене из личних сред-
става.

Повереница Савета за социјална питања 
Наташа Станисављевић и председник ОО СНС 
Чукарица Раде Петровић разговарали су са 
пензионерима о побољшању услова живота.

78. београд

ДРУЖЕЊЕ СА мЛАДИмА И СА ПЕНЗИОНЕРИмА
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80. врачар
ПОСЕТА БАКИ ДАРИНКИ

У сусрет Међународном дану 
старих, потпредседник ОО Бојан 
Раичевић, председница МО Чубу-
ра Бојана Стојменовић и предсе-
дница Савета за социјална питања 
Биљана Барошевић посетили су 
нашу чланицу баку Даринку (82), 
уз поклоне обезбеђене из личних 
средстава. Наши активисти и ста-
нари очистили су паркић иза ули-
це Радослава Грујића 8 и плато иза 
Милешевске 30.

81. младеновац
ИГРАЛИШТА ЗА НАЈмЛАђЕ

Септембарске викенде по-
чињали смо уз јутарњу кафу са 
комшијама на штандовима. Често 
обилазимо најстарије суграђане 
и помажемо им у обављању сва-
кодневних активности. Активисти 
ОО посетили су петнаесточлану 
породицу Асановић, поводом по-
четка нове школске године, и три-
наесторо деце обрадовали слат-
кишима и бициклом, поклонима 
обезбеђеним из личних средстава. 
Отворили смо нова дечија игра-
лишта у МЗ Ковачевац и Јагњило.

82. гроцКа
БЕСПЛАТНЕ ФИЛмСКЕ 
ПРОЈЕКЦИЈЕ

Започели су радови на шестој 
етапи изградње водовода Макиш-
Младеновац. Истовремено, ра-
дови се изводе и на новом резер-
воару у Пударцима. Завршена је 
реконструкција дечијег парка код 
Занатског центра у Гроцкој. Нови 
ограђени парк са подлогом од гу-

мених плоча, површине 600 ква-
драта, опремљен је дечијим спра-
вама. У реконструисаној сали не-
кадашњег биоскопа организоване 
су бесплатне филмске пројекције. 
Започета је реконструкција Улице 
7. јула у Бегаљици. У организацији 
Спортског савеза Београда и ГО 
Гроцка, а под покровитељством 
Секретаријата за спорт и омлади-
ну, у Грочанској чаршији одржан је 
Сајам спорта. Министар Братислав 
Гашић положио је камен-темељац 
за нову зграду Полицијске ис-
поставе Калуђерица.

83. звездара
БИЦИКЛИ ЗА НАЈмЛАђЕ

Председник ОО Марко Попа-
дић, са сарадницима, обрадовао је 
породице Вукојевић и Величковић 
бициклима за најмлађе чланове, 
који су обезбеђени из личних сред-

става. Такође, бицикле су добили 
и малишани породица Огњановић 
и Алексић. Пријем најмлађих Звез-
дараца који су кренули у школу 
организован је у просторијама 
ОО, уз поделу пригодних поклона. 
Председник Попадић угостио је 
нове чланове странке и упутио их 
у страначки рад.

87. сУрчин
НОВА ДЕчИЈА ИГРАЛИШТА

ДЗ Сурчин и ГО Сурчин орга-
низовали су акцију „Кућица здра-
вља“. Свечано је отворено дечије 
игралиште у дворишту ОШ „22. 
октобар“, а малишани у Јакову 
добили су игралиште опремљено 
савременим мобилијаром. У току 
је реконструкција пута ка руднику 
песка Јаковачка кумша. Активисти 
ОО свакодневно обилазе грађане, 
социјално угрожене породице и 
најстарије суграђане, и донирају 
пакете са намирницама, обезбеђе-
не из личних средстава. Омла-
динци су организовали штандове 
у свим насељима и бројне акције 
уређења. 

88. соПот
РАЗГОВОР СА ГРАђАНИмА

Председник Општине обишао 
је школу и разговарао о пред-
стојећим пројектима. Уређене су 
јавне површине око школе и цркве 
у Малом Пожаревцу. У МЗ Сибни-
ца и Бабе организовани су турни-
ри у малом фудбалу. Председник 
ОО разговарао је са суграђанима 
у свим МЗ.

89. стари град
ПОКЛОНИ ЗА ђАКЕ ПРВАКЕ

Чланови ОО поделили су школ-
ски прибор ђацима првацима, 
обезбеђен из личних средстава. 
Сваког дана организују штандове 
и разговарају са суграђанима, а 
омладина ОО је у парку у Венизе-
лосовој улици делила биоразгра-
диве кесе власницима паса. Борко 
Драшковић, Радослав Марјановић 
и Душан Тојагић разговарали су 
са грађанима у страначким прос-
торијама.

92. чУКарица
УРЕђЕЊЕ 
ЗЕЛЕНИх 
ПОВРШИНА

Активисти и функцио-
нери ОО друже се са су-
грађанима на штандовима. 
Такође, уредили су простор 
око ОШ „Уједињене нације“ 
и зелену површину дуж Це-
рове улице. ГО Чукарица 
санирaла је велико степе-
ниште које повезује улице 
Поручника Спасића и Ма-
шере и Марине Величковић.

90. савсКи венац
БИЦИКЛИ ЗА НАЈмЛАђЕ

Отворен је први услужни Се-
ниор сервис и подељене су прве 
пензионерске картице. Општи-
на организује бесплатне часове 
јоге за старије суграђане. На 
иницијативу грађана, почела 
је реконструкција Сарајевске 
улице. Очишћена је површина 
око Сењачке пијаце и започета 
је реконструкција игралишта 
за децу и одржавање површи-
на у парку „Мањеж“. Наставља 
се чишћење Сењака, на потезу 
око Косте Главинића, Кабларс-
ке и околних улица. У току је 
обнављање асфалта у улицама 
драгана Манцеа и Прокупачкој. 
Обележен је дан без аутомоби-
ла, у оквиру Европске недеље 
мобилности, и одржан је Сајам 
спорта. У току су пријаве за 
бесплатну школицу спорта и 

бесплатну школицу пливања за 
предшколце. Отворена је прва 
дечија позоришна сцена „Змај“. 
Поводом Међународног дана 
старих, организовано је крста-
рење Савом за најстарије чла-
нове и симпатизере странке. 
Активисти су уручили поклоне 
деци наших чланова пред по-
лазак у школу, обезбеђене из 
личних средстава. Председни-
ца ОО Ирена Вујовић посети-
ла је вишечлану породицу и 
најмлађима поклонила бицикл, 
обезбеђен из личних средста-
ва. У МО Војвода Мишић орга-
низован је састанак поводом 
решавања проблема кишне 
канализације. Функционери 
ОО су у сталној комуникацији 
са грађанима на штандовима и 
окупљањима.

93. ПалилУла
КОШЕЊЕ У КРЊАчИ
Ђацима првацима пожелели 

смо срећан почетак школске 
године и обрадовали их би-
циклима, које смо обезбедили 
из личних средстава. Септем-
бар је протекао у акцијама 
рашчишћавања зараслог те-
рена и сечења трулог дрвећа, 
уређења дечијих игралишта и 
зелених површина око спорт-

ских терена. Hаши омладин-
ци организовали су кошење у 
Крњачи. У просторијама ом-
ладине ОО, потпредседница 
Главног одбора СНС Невена 
Ђукић разговарала је о акту-
елним друштвено-политичким 
темама са омладином. Свако-
дневно се организују штандо-
ви и обиласци чланова.

91. барајево
ПОСЕТА УДРУЖЕЊУ ПЕНЗИОНЕРА
Активисти ОО организовали 

су штандове и уз кафу разгова-
рали са комшијама о реализо-
ваним и будућим активности-
ма. Председник ОО Слободан 
Адамовић разговарао је са чла-
новима Удружења пензионера, 
уз поделу пригодних поклона. 
Адамовић је обишао и породицу 

Митровић из рожанаца и покло-
нио малишанима бицикл. Акти-
висти МО Баћевац очистили су 
зелене површине око Ош „Кнез 
Сима Марковић“. За све ђаке 
прваке обезбеђени су пригодни 
поклони. Средства за купови-
ну свих поклона обезбедили су 
функционери ОО.

94. лазаревац
У ПОСЕТИ чЛАНОВИмА

Председница ОО Тијана Да-
видовац посетила је породицу у 
МО Момчило Павловић и нашег 
дугогодишњег члана из МО Бар-
зиловица, и уручила им симбо-
личне поклоне, обезбеђене из 
личних средстава. Уз подршку 
Града, у МЗ Рудовци асфалти-
рана је Пештерска улица, a у МЗ 
Жупањац урађено је дечије иг-

ралиште. ГО Лазаревац поделила 
је награде најбољим студентима. 
Градоначелник Александар Ша-
пић и председник ГО Лазаревац 
Бојан Стевић обишли су радове на 
изградњи пијаце и трга са подзем-
ном гаражом. Одржани су пријеми 
грађана и штандови на којима смо 
разговарали са грађанима и дели-
ли „СНС Информатор“.

95. вождовац
АКЦИЈЕ чИШћЕЊА И УРЕђЕЊА
Активисти свих МО свако-

дневно разговарају са суграђа-
нима и деле страначки мате-
ријал, а обилазе и чланове уз 
поделу пакета обезбеђених из 
сопствених средстава. Активи-
сти МО Бели Поток очистили су 

центар насеља. Активисти МО 
Раковица село покосили су тра-
ву и исекли шибље дуж Булева-
ра ЈНА. Потпредседник ОО Реља 
Огњеновић и активисти, из лич-
них средстава, обезбедили су 
огрев члановима.

79. нови београд
ОБНОВЉЕН ПАРК У БЛОКУ 21

Председник СНС Милош 
Вучевић обишао је обновљени 
парк у Блоку 21. После више 
од две деценије, овај блок до-
био је нов кошаркашки терен, 
дечије игралиште са модер-
ним мобилијаром, парк са ша-
ховским столовима и уређене 

стазе. Активисти ОО уредили 
су атријум у улици Антифа-
шистичке борбе. Окречене су 
жардињере, прекречени су 
графити и офарбана је ограда. 
Активисти ОО одржавали су 
штандове сваког викенда и де-
лили пролазницима кафу.

85. обреновац
СУБВЕНЦИЈЕ ЗА ПОЉОПРИВРЕДНИКЕ

Пољопривредници су на 
конкурсима Секретаријата за 
пољопривреду Града добили 
субвенције у вредности од 
милион динара - девет трак-

тора, прикључне машине, 24 
јунице, око 200 оваца, чети-
ри пластеника, више од 200 
кошница и другу вредну оп-
рему.

84. раКовица
ШКОЛСКИ ПРИБОР ЗА ђАКЕ
Активисти ОО одржавали 

су штандове на више локација. 
Председник ОО Милош Симић 
разговарао је са мештанима 
Кијева. У току је изградња пар-
кинг места у Скојевском насељу 
и на Лабудовом брду. Почели 
су радови у улици Владими-
ра Вујовића у Кнежевцу, а при 
крају је изградња пешачких 
стаза и степеништа у Варешкој 
улици. На више локација по-
стављена је нова јавна расвета. 
Поводом нове школске годи-
не, ГО раковица обезбедила је 
ранчеве и део школског при-
бора за прваке. Активисти ОО 

су првацима, чији су родитељи 
активисти и чланови СНС, уру-
чили школски прибор и друге 
поклоне, које је обезбедио ГО 
СНС Београд. Активисти су по-
сетили велики број чланова, а 
Милош Симић је породицама 
са децом уручивао бицикле, 
обезбеђене из личних средста-
ва. Уређен је спортски терен и 
зелене површине у насељу Сун-
чани брег, као и парк у Козачкој 
улици и на Канаревом брду. 
Акцији уређења кошаркашког 
терена у Скојевском насељу 
придружио се и члан Председ-
ништва СНС Лука Петровић.

86. земУн
ДРУЖЕЊЕ СА 
СУГРАђАНИмА

Функционери и активисти 
ОО, из личних средстава, на-
ставили су са поклањањем 
бицикала малишанима и уру-
чивањем пакета са намирни-
цама породицама слабијег 
материјалног стања. Наста-
вљено је и свакодневно дру-
жење са грађанима на штан-
довима, уз поделу куване 
кафе.
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